
PROTOKÓŁ  Nr  VII / 2015 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  25 i 26 czerwca 2015 roku 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr VI/15 sesji odbytej w dniu 14.05.15 r.  
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
7. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 
8. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o 

przedłożonych sprawozdaniach z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 
9. Zapoznanie z opinią RIO w Kielcach dot. wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Miedziana Góra za 2014 rok. 
10. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy M. 

Góra za 2014 rok. 
11. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2014 rok – dyskusja. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy 

za 2014 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część IIA. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr III/8/14 Rady Gminy 

Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Miedziana Góra na lata 2015 – 2029. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Miedziana Góra do 

roku 2025”. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2016 – 2019. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Miedziana Góra oraz 

nadania jej statutu. 
21. Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/82/11 Rady Gminy Miedziana Góra z 

dnia 30.11.11 r. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania statuetek „Miedziar”. 
23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy M.Góra. 
24. Sprawy różne. 
25. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
26. Zapytania i wolne wnioski. 
27. Zakończenie sesji. 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 8.40 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 
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Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył VII sesję Rady Gminy. Następnie 
powitał imiennie gości zaproszonych – Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kieleckiego 
Roberta Kaszubę; radnego powiatu kieleckiego Zdzisława Zapałę; Radnych, Sołtysów, Wójta, 
Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek 
organizacyjnych gminy, Radcę Prawnego Ewę Kokowską oraz wszystkie inne osoby obecne na 
sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności na 
sesji jest obecnych 15 radnych. Radni.  Stwierdził, że obrady Rady Gminy są prawomocne. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności w 
dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Rafał Micigolski, który wyraził zgodę. 
W związku z brakiem głosów przeciwnych poddał pod głosowanie wybór sekretarza obrad. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Rafała Micigolskiego. 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Spytał, czy są wnioski dot. porządku obrad? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek wnioskował o zdjęcie z porządku obrad 
punktów 23 i 24 dot. przedszkola w Porzeczu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zwrócił się do Wójta Gminy, czy popiera 
ww. wniosek i o uzasadnienie. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. uzasadnieniem ww. wniosku jest odłożenie w 
czasie tej sprawy, bo ma to związek ze środkami unijnymi. Powołanie przedszkola w dniu 
dzisiejszym zablokuje pozyskanie środków z funduszy unijnych. Może uda się, że będzie to 
finansowane przez 2 lata z programów unijnych. Sprawa wynikła w ostatnich dniach i w 
związku z tym prosi o zdjęcie tych dwóch projektów uchwał z porządku dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem ww. wniosku o zmianę porządku obrad? 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad tj. wycofano punkty 23 i 24 natomiast punkty 
od nr 23 do 29 otrzymują numery od 21 do 27. Następnie odczytał porządek sesji wraz ze 
zmianami jak na stronie 1 niniejszego protokołu i poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
sesji.                                        

                     Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1. 

Ad.5.                                                                                                                                                                                                  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokół nr VI/15 sesji w  
dniu 14.05.15 r. był opublikowany na stronie BIP Gminy jak również był wyłożony w sali obrad 
na godzinę przed rozpoczęciem obrad, był przesłany radnym e-mailem celem zapoznania się. 
Powiedział, że przed rozpoczęciem obrad nie wpłynęły uwagi do protokołu. Poddał pod 
głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6.                                                                                                    
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności za okres od dnia 
15.05.15 r. do dnia 25.06.br., które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku z pytaniami 
szerzej omówił punkty zawarte w sprawozdaniu. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rogula Piotr przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej dot. 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok, 
która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 8. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk zapoznała z Uchwałą Nr 32/2015 I Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 23 kwietnia 2015 r. w sprawie opinii o 
sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia 
jednostek samorządu terytorialnego i objaśnieniami, ksero stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rogula Piotr zapoznał z treścią Uchwały Nr 58/2015 I 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 17 czerwca 2015 roku 
w sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium, która stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 09 czerwca 2015 r. w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Miedziana Góra za 2014 rok, który wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 8 
do protokołu. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy za 2014 r. Radni zapoznali się i omówili na posiedzeniach Komisji 
(sprawozdanie wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 9 do protokołu). Spytał czy są pytania i 
czy są potrzebne dodatkowe wyjaśnienia. W związku z brakiem pytań i głosów w dyskusji 
poprosił o odczynie projektu uchwały. 
 
Ad. 12. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 
za 2014 rok.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/51/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
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Ad. 13. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy za 2014 rok.              
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za 
udzieleniem absolutorium  dla Wójta Gminy za 2014 rok. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/52/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  podziękował Radzie Gminy za udzielenie absolutorium. 
 
Przerwa w obradach 9.30 – 10.00. 
 
Ad. 14.               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – przystępujemy do rozpatrzenia uwag 
zgłoszonych w trakcie pierwszego i drugiego wyłożenia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana 
Góra – część IIA do publicznego wglądu. Każdy radny otrzymał projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie 
gminy Miedziana Góra – część IIA wraz z załącznikami oraz pisemne wyjaśnienie „Trybu 
głosowania uwag dot. projektu uchwały w sprawie m.p.z.p.” i odczytał jego treść. Powiedział, że 
w przedstawionym trybie głosowania nie przewiduje się w głosowaniu pozycji – 
„nieuwzględnienie w części”. Według mojej wiedzy przy niektórych uwagach może dojść do 
rozstrzygnięcia o takiej treści. W związku z tym proponuję w punkcie 8 podpunkcie 4 dopisać 
rozstrzygnięcie uwag – „nieuwzględnione w części”. Spytał, czy sposób głosowania jest 
zrozumiały. W związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto z radnych jest za takim 
sposobem głosowania? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła proponowany tryb głosowania wraz z ww. poprawką. („Tryb głosowania...”stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. Natomiast załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA zawierający uzasadnienia do poszczególnych 
nieuwzględnionych uwag stanowi załącznik nr 13 do protokołu). Następnie spytał, czy Radni 
zapoznali się z projektem uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA wraz z załącznikami, w szczególności chodzi o załącznik nr 2 w którym zawarto uwagi 
zgłoszone w trakcie pierwszego i drugiego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, 
sposób rozstrzygnięcia uwag przez Wójta Gminy. W przypadku nieuwzględnienia lub 
nieuwzględnienia w części uwag przez Radę Gminy będzie proponowane uzasadnienie tak jak w 
załączniku nr 13 do protokołu i poddane pod głosowanie. Poprosił radnych o potwierdzenie 
przez podniesienie ręki faktu zapoznania się z wymienionymi materiałami. 
Przewodniczacy stwierdził, że poprzez podniesienie ręki 15 Radnych obecnych na sesji 
(zgodnie z listą obecności) potwierdziło fakt zapoznania się z projektem uchwały w sprawie 
m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA wraz z załącznikami. Spytał, czy są pytania 
dot. tej sprawy, czy ktoś chce zabrać głos? Udzielił głosu Pani Bernardzie Goraj. 
Pani Bernarda Goraj spytała, czy radni dostali projekt uchwały w ustawowym terminie? W 
czasie przerwy pytała radnych, kiedy otrzymali projekt uchwały. Radni różnie wypowiadali się, 
ale można stwierdzić, że nie wszyscy dostali projekt uchwały w obowiązującym terminie. 
Zwróciła się do Przewodniczącego Rady Gminy z pytaniem – kiedy zostały przekazane radnym 
materiały na dzisiejszą sesję? 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odpowiedział, że Radni otrzymali wszystkie 
materiały będące w porządku dzisiejszej sesji w ustawowym terminie i jest potwierdzenie 
odbioru. 
Pani Bernarda Goraj – mieszkańcy złożyli uwagi do projektu planu i nikt z zainteresowanych 
nie otrzymał odpowiedzi. Radni otrzymali sposób rozpatrzenia uwag przez Wójta i czy 
mieszkańcy też otrzymają? Nie ma żadnej reakcji ze strony Wójta nt. złożonych uwag. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek – Wójt skierował sprawę do merytorycznego rozpatrzenia, 
uwagi i sposób ich rozpatrzenia będzie umieszczony w dniu dzisiejszym na stronie BIP. 
Pani Bernarda Goraj w związku z tym, że ludzie starsi nie mają komputera i nie mogą 
korzystać z informacji umieszczonych na stronie BIP Gminy, to czy mogą otrzymać wersję 
papierową? 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek poprosił Panią Goraj o wskazanie tych osób i otrzymają 
wersję papierową. 
Pani Bernarda Goraj powiedziała m.in., co uprawnia i kto podjął decyzję o podziale 
miejscowości Kostomłoty Pierwsze na części i dla każdej części oddzielny miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego, jakie są przesłanki do takiego sposobu załatwienia? 
Zaapelowała do radnych o rozwagę przy rozpatrywaniu uwag, mieszkańcy mają prawo do 
mieszkania w spokojnym i czystym środowisku. Argument, że Gmina zyska dodatkowe dochody 
to dla mieszkańców nie ma znaczenia. Nie może doprosić się prognozy finansowej w tej 
sprawie. Mówi się, że Gmina zyska 1,5 – 2 mln zł z tytułu podatków. Ma informację, że przy 
wejściu inwestora Gmina straci subwencję ok. 3 mln zł. Porozumienie podpisane przez 
poprzedniego Wójta nie zawiera utrzymania dróg. Nie zapisano żadnych praw dla mieszkańców, 
a mieszkańcy nie życzą sobie rozwiązania zapisanego w projekcie uchwały. Czy Radni wzięli 
pod uwagę, jakie będą skutki podjęcia uchwały? Subwencję wyrównawczą Gmina straci. Czy 
inwestor będzie płacił podatki? Jest to sprawa dla Komisji Rewizyjnej. Czy Radni wzięli pod 
uwagę mieszkańców i inwestora? Czy Radni zbadali, przeprowadzili analizę we własnym 
zakresie? Radni nie znają treści podpisanego porozumienia. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku brakiem innych głosów w 
dyskusji zamknął dyskusję. Powiedział, że Rada Gminy przystępuje do rozpatrzenia uwag 
zgłoszonych w trakcie pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, które 
odbyło się w dniach od 22 grudnia 2014 r. do 14 stycznia 2015 r. z terminem składania uwag do 
29 stycznia 2015 r.  
Przystępujemy do rozpatrzenia uwag z pozycji 1: Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 682 
(uwaga wniesiona do projektu planu). 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał: 
Uwagę nr 1 „Złożona uwaga dotyczy: braku zgody na wydzielenie nowych dróg wewnętrznych z 
uwagi na konieczność ich utrzymania przez właścicieli posesji przylegających.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie:  
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 1”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 1” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”              
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 1. Proponowane uzasadnienie do uwagi zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi nr 1? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 1 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwagi nr 2, następnie odczytał uwagę nr 2 „Złożona Uwaga dotyczy braku zgody na 
rozbudowę drogi 74 z uwagi na podniesienie przekroczonego już poziomu hałasu i drgań 
mechanicznych”. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 2”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 2” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”                
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 2. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 2 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 2? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 2 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwagi nr 3, następnie odczytał uwagę nr 3 „Złożona uwaga dotyczy: braku 
przedłożenia analizy skutków zmiany zagospodarowania przestrzennego na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 3”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 3” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 3. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 3 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 3? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 3 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwagi nr 4, następnie odczytał uwagę nr 4 „Złożona uwaga dotyczy: braku 
wyłożenia, do publicznego wglądu, prognozy skutków finansowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 4”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 4” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”                
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 4. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 4 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 4? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 4 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 2 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo zarejestrowane 
w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 716 (uwaga złożona 
do projektu planu).  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał: 
Uwagę nr 5 „Złożona uwaga dotyczy: drogi wewnętrznej z działek 1220/1, 1220/2 i 1221/1. I 
ponoszenia kosztów związanych z ww. drogą wewnętrzną.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 5”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 5” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”                
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 5. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 5 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 5? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 5 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 3 Osobę fizyczną pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 717 (uwaga złożona do projektu planu).  
Następnie odczytał uwagę nr 6 „Złożona uwaga dotyczy: zrezygnowania w planie projektu, dla 
terenu określonego jako „MNU”,  z fragmentu drogi wewnętrznej „KDW” na działkach  gruntu 
o nr ewidencyjnych: 1220/2, 1221/1, 1221/2, 1221/3.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 6”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 6” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”              
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 6. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 6 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 6? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 6 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał:  Uwagę nr 7 „Złożona uwaga 
dotyczy określenia, oznaczonego na załączniku teren obejmujący działki: 1220/2, 1221/1, 
1221/2, 1221/3, 1222/4, jako teren U4, dla którego przeznaczenie podstawowe stanowią usługi z 
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zakresu handlu o pow. sprzedaży do 500 m², gastronomii, administracji oraz usług obsługi 
komunikacyjnej i rzemiosła usługowego. Jako przeznaczenie dopuszczalne lokalizacja dróg 
wewnętrznych oraz ciągów pieszo-jezdnych. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie powiedział, że tu są 4 
rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 7”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 7” – 0 głosów „za” 
- kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 7 – 13 głosów „za” 
- kto się wstrzymał – 2 głosy               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 7. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 7 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 7? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 7 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 8 „Złożona uwaga 
dotyczy zlikwidowania zapisu w § 27 ust. 9 „droga klasy lokalnej jednokierunkowa” dla drogi 
lokalnej o szerokości 15m oznaczonej symbolem „KD-L2”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 8”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 8” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”              
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 8. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 8 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 8? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 8 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 9 „Złożona uwaga 
dotyczy: działki 1222/6 i pozostałej części działki 1222/4 zawierającej się w terenie oznaczonym 
symbolem U3 i postuluje zmniejszenie odległość nieprzekraczalnej linii zabudowy do 10 m od 
linii rozgraniczających drogi serwisowej nr 9.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 9”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 9” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”              
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 9. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 9 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
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(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 9? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 9 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 4 Osobę fizyczną pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 777 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Odczytał uwagę nr 10 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp 
Kostomłoty Pierwsze część II A”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 10”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 10” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”                
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 10. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 10 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 10? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 10 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 11 „Złożona uwaga 
dotyczy: Kwestii Na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 11”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 11” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”                
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 11. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 11 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 11? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 11 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 12 „Złożona uwaga 
dotyczy: Nieprzedstawienia, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
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Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 12”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 12” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 12. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 12 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 12? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 12 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 13 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że spadek terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, 
czyli mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 13”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 13” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 13. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 13 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 13? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 13 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 14 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie powiedział, że tu są 4 
rodzaje głosowań,  poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 14”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 14” – 0 głosów „za” 
- kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 14 – 15 głosów „za” 
- kto się wstrzymał – 0 głosów                
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 14. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 14 
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zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu).  Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 14? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 14 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 15 „Złożona uwaga 
dotyczy: przyczyny ulokowania stacji benzynowej i drogi wewnętrzne na terenach ONO ochrony 
wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 15”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 15” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 15. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 15 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 15? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 15 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 16 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 16”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 16” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 16. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 16 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 16? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 16 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 17 „Złożona uwaga 
dotyczy: Czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 17”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 17” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 17. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 17 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 17? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 17 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 18 „Złożona uwaga 
dotyczy: Braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 18”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 18” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 18. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 18 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 18? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 18 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 19 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 19”  - 1 głos 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 19” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 19. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 19 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 19? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 19 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 20 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 20”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 20” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 20. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 20 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 20? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 20 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 21 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 21”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 21” – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 21. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 21 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 21? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 21 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 22 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 22”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 22” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 22. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 22 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 22? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 21 jak w załączniku nr 13 do protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 23 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 23”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 23” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 23. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 23 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 23? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 23 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 24 „Złożona uwaga 
dotyczy: zabrania kolejnej części działki na jakąś inwestycję (dotyczy działki gruntu 1237/23 
położonej w obrębie geodezyjnym Kostomłoty Pierwsze).” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 24”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 24” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 24. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 24 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 24? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 24 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 5 Osobę fizyczną pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 802 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko).  
Odczytał uwagę Nr 25 „Złożona uwaga dotyczy: braku uzasadnienia prawnego, technicznego, 
finansowego w zakresie ochrony środowiska człowieka dla planowanego połączenia dróg z 
terenów inwestycyjnych z DK 74.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 25”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 25” – 12 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 25. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 25 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 25? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 24 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 26 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku przedstawienia prognozy finansowej do dyskusji publicznej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 26”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 26” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 26. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 26 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 26? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 26 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 27 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania alternatywnych rozwiązań w stosunku do zaproponowanych w 
prognozie oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 27”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 27” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 27. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 27 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 27? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 27 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 28 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyszczególnienia tzw. układu komunikacyjnego w ciągu drogi krajowej nr 74.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 



 16

–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 28”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 28” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 28. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 28 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 28? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 28 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 29 „Złożona uwaga 
dotyczy: niepoprawności prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 29”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 29” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 29. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 29 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 29? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 29 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 30 Złożona uwaga 
dotyczy: braku dokładnego określenia przemysłu, który będzie znacząco wpływał na środowisko 
oraz jakiego rodzaju materiały będą składowane na terenach do składowania. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie powiedział, że tu są 4 
rodzaje głosowań,  poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 30”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 30” – 0 głosów „za” 
-  kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 30 – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 30. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 30 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 30? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 30 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 31 „Złożona uwaga 
dotyczy: rzeczowej oceny zagrożenia zalewania wodami.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 31”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 31” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 31. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 31 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 31? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 31 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 31 „Złożona uwaga 
dotyczy: rzeczowej oceny zagrożenia zalewania wodami.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 31”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 31” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 31. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 31 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 31? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 31 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 32 „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia zamierzeń planistycznych bez uwzględnienia zasady zrównoważonego 
rozwoju.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 32”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 32” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 32. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 32 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 32? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 32 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach godz. 11.25 – 11.35.  
Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na salę obrad 
nie wrócił radny Rogula Piotr ze względu na ważne sprawy osobiste. 
 
Radny Rutkowski Emil spytał, czy jest obowiązek głosować nad każdą uwagą, bo są uwagi o 
tej samej treści. 
Radca Prawny Ewa Kokowska odpowiedziała, że każda uwaga musi być głosowana odrębnie 
mimo to, że treść niektórych uwag jest taka sama. 
  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz nr 6 Osób fizycznych pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 803 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Odczytał uwagę nr 33 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp 
Kostomłoty Pierwsze część II A.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 33”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 33” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 33. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 33 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 33? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 33 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 34 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 34”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 34” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 34. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 34 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 34? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 34 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 35 Złożona uwaga 
dotyczy: togo, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 35”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 35” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 35. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 35 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 35? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 35 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 36 „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 36”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 36” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 36. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 36 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 36? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 36 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 37 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie powiedział, że tu są 4 
rodzaje głosowań,  poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 37”  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 37” – 0 głosów „za” 
-  kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 37 – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 37. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 37 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 37? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 37 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 38 „Złożona uwaga 
dotyczy: ulokowania stacji benzynowej i drogi wewnętrznej na terenach ONO ochrony wód 
gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 36”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 36” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 38. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 38 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 38? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 38 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 39 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 39”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 39” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 39. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 39 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 39? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 39 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 40 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
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wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 40”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 40” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 40. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 40 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 40? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 40 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 41 „Złożona uwaga 
dotyczy: Braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 41”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 41” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 41. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 41 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 41? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 41 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 42 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 42”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 42” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 42. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 42 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 42? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 42 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 43 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 43”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 43” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 43. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 43 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 43? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 43 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 44 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 44”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 44” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 44. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 44 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 44? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 44 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 45 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 45”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 45” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               



 23

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 45. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 45 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 45? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 45 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 46  „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 46”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 46” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 46. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 46 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 46? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 46 jak w załączniku nr 13 do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. nr 7 Osób fizycznych, pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 804 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Odczytał uwagę nr 47 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp 
Kostomłoty Pierwsze część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 47”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 47” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 47. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 47 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 47? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 47 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 48 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
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inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 48”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 48” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 48. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 48 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 48? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 48 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 49 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 49”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 49” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 49. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 49 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 49? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 49 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 50 „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 50”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 50” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 50. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 50 zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 50? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 50 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 51 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że tu są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 51”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 51” – 0 głosów „za” 
- kto jest za nieuwzględnieniem uwagi w części uwagi nr 51 – 14 „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 51. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 51 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 51? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 51 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 52 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 52”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 52” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 52. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 52 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 52? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 52 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 53 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 



 26

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 53”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 53” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 53. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 53 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 53? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 53 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 54 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 54”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 54” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 54. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 54 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 54? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 54 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 55 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 55”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 55” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 55. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 55 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 55? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 55 jak w załączniku nr 13 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 56 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 56”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 56” – 10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 56. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 56 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 56? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 56 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 57 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 57”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 57” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 57. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 57 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 57? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 57 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 58 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 58”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 58” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 58. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 58 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 58? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 58 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 59 Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 59”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 59” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 59. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 59 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 59? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 59 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 60 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 60”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 60” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 60. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 60 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 60? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 60 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 8 Osobę fizyczną, pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 805 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Następnie odczytał uwagę nr 61 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej 
do mpzp Kostomłoty Pierwsze część II A.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 61”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 61” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 61. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 61 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 61? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 61 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 62? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 63 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 63”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 63” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 63. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 63 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 63? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 63 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 64 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że spadek terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, 
czyli mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 64”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 64” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 64. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 64 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 64? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 64 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 65 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że w tym przypadku 
są 4 rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 65”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 65” – 1 głos „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 65”  - 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 65. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 65 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 65? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 65 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 66 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 66”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 66” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 66. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 66 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 66? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 66 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 67 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 67”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 67” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 67. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 67 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 67? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 67 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 68 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 68”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 68” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 68. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 68 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 68? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 68 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 69 „Złożona uwaga 
dotyczy: Braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 69”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 69” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 69. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 69 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 69? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 69 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 70 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 70”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 70” – 9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 5 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 70. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 70 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 70? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 70 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 71 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 71”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 71” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 71. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 71 zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 71? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 71 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 72 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 72”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 72” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 72. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 72 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 72? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 72 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 73 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 73”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 73” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 73. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 73 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 73? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 73 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 74 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 74”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 74” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 74. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 74 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 74? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 74 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 9 Osobę fizyczną pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 806 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Odczytał uwagę nr 75 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp 
Kostomłoty Pierwsze część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 75”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 75” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 75. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 75 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 75? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 75 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 76 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 76”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 76” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 76. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 76 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 76? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 76 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 77 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 77”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 77” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 77. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 77 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 77? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 77 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 78 „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 78”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 78” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 78. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 78 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 78? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 78 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 79 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że w tym przypadku 
są 4 rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 79”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 79” –  0 głosów „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 79”  - 14 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 79. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 79 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 79? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 79 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 80 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 80? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 81 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 81”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 81” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 81. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 81 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 81? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 81 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 82 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
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wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 82”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 82” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 82. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 82 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 82? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 82 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 83 Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 83”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 83” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 83. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 83 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 83? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 83 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 84 Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 84”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 84” – 9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 5 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 84. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 84 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 84? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych –  9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 84 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 85 Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 85”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 85” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 85. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 85 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 85? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 85 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 86 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 86”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 86” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 86. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 86 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 86? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 86 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 87 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 87”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 87” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 87. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 87 zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 87? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 87 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 88 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną w dniu 8 
stycznia 2015 roku.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 88”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 88” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 88. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 88 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 88? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 88 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 10 Osobę fizyczną, pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 807 (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Odczytał uwagę nr 89 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp 
Kostomłoty Pierwsze część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 89”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 89” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 89. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 89 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 89? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 89 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 90 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 90”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 90” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 90. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 90 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 90? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 90 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 91 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 91”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 91” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 91. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 91 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 91? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 91 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 92 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że spadek terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, 
czyli mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 92”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 92” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 92. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 92 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 92? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 92 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 93 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że w tym przypadku 
są 4 rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 93”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 93” –  0 głosów „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 93”  - 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 93. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 93 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 93? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 93 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 94 Złożona uwaga 
dotyczy: tego, dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 94”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 94” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 94. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 94 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 94? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 94 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 95 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 95”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 95” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 95. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 95 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 95? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 95 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 96 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 96”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 96” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 96. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 96 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 96? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 96 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 97 Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 97”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 97” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 97. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 97 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 97? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 97 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98” – 10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 98? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 99 „Złożona uwaga 
dotyczy:  braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje 
znacząco będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od 
jakich mierników są one liczone - § 12 projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 99”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 99” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 99. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 99 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 99? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 99 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 100 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 100”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 100” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 100. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 100 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 100? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 100 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 101 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 101”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 101” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 101. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 101 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 101? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 101 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 102 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 102”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 102” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 102. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 102 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 102? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 102 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 11 Osobę fizyczną pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 808. (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Odczytał uwagę nr 103 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp 
Kostomłoty Pierwsze część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 103”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 103” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 103. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 103 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 103? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 103 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 104 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 102”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 102” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 104. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 104 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 104? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 104 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 105 „Złożona uwaga 
dotyczy tego: że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 105”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 105” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 105. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 105 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 105? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 105 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 106 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że spadek terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, 
czyli mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 106”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 106” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 106. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 106 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 106? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 106 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 107 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że w tym przypadku 
są 4 rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 107”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 107” –  0 głosów „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 107”  - 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 107. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 107 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 107? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 107 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 108 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach. - Uwaga 
jest bezzasadna, ponieważ działki na których ma powstać stacja benzynowa, tj. działki gruntu 
1191, 1193/2, 1194/2, znajdujących się w sołectwie Kostomłoty Pierwsze (obręb: 0006, gmina 
Miedziana Góra) nie znajdują się w obszarze najwyższej ochrony (ONO) wód podziemnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 108”  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 108” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 108. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 108 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 108? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 108 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 109 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 109”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 109” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 109. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 109 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 109? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 109 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 110 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 110”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 110” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 110. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 110 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 110? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 110 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 111 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 111”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 111” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 111. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 111 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 111? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 111 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 112 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 112”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 112” – 9  głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 5 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 112. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 112 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 112? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 112 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 113 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 113”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 113” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 113. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 113 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 113? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 113 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 114 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji. „  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 114”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 114” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 114. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 114 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 114? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 114 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 115 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 115”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 115” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 115. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 115 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 115? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 115 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 116? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 12 Osoby fizyczne, pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 809. (uwaga złożona do projektu planu i 
prognozy oddziaływania na środowisko). Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: 
Następnie odczytał uwagę nr 117 „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej 
do mpzp Kostomłoty Pierwsze część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 117”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 117” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 117. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 117 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 117? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 117 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 118 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 118”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 118” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 118. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 118 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 118? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 118 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 119 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 119”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 119” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 119. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 119 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 119? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 119 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 120 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że spadek terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, 
czyli mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 120”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 120” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 120. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 120 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 120? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 120 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 121 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że w tym przypadku 
są 4 rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 121”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 121” –  1 głos „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 121”  - 13 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 121. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 121 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 121? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 121 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 122 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 122”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 122” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 122. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 122 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 122? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 122 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 123 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 123”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 123” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 123. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 123 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 123? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 123 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 124 „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
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wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 124”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 124” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 124. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 124 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 124? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 124 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 125 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 125”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 125” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 125. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 125 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 125? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 125 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 126 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 126”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 126” – 9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 5 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 126. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 126 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 126? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 126 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 127 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 127”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 127” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 127. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 127 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 127? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 127 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 128 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 128”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 128” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 128. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 128 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 128? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 128 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 129 „Uwaga dotyczy 
braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 129”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 129” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 129. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 129 zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 129? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 129 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 130 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 130”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 130” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 130. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 130 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 130? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 130 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach godz. 13.15 – 13.50 
 
Po przerwie na salę obrad nie wróciła radna Modrzejewska Bożena, natomiast wrócił radny 
Rogula Piotr. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznawiając obrady po przerwie powiedział, 
że przystępujemy do rozpatrzenia uwag z poz. Nr 13 Osobę fizyczną działającą poprzez 
Kancelarię Adwokacką, pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy 
Miedziana Góra pod poz. 810. (uwaga złożona do projektu planu). Złożona uwaga dotyczy 
następujących kwestii: 
Następnie odczytał uwagę nr 131 „Złożona uwaga dotyczy: przeznaczenia działek gruntu nr 
1200 i nr 1201, obręb ewidencyjny 6. W uwadze zakwestionowano przeznaczenie ww. działek 
pod usługi i drogę gminną jako sprzeczne z planami inwestycyjnymi budowy domu 
jednorodzinnego, który miałby być położony w sąsiedztwie Podkieleckiego Obszaru 
Chronionego Krajobrazu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 131”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 131” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 131. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 131 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 131? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 131 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 132 „Złożona uwaga 
dotyczy: brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 132”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 132” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 132. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 132 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 132? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 132 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 133  „Złożona uwaga 
dotyczy: braku podporządkowania ustaleń projektu planu podporządkowano konstytucyjnej 
zasadzie zrównoważonego rozwoju z zachowaniem racjonalnego i całościowego traktowania 
zasobu środowiska przyrodniczego.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 133”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 133” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 133. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 133 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 133? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 133 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku nazw ulic na rysunku planu i nieczytelności numerów działek, co powoduje 
utrudnienie odczytu ustaleń planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 134? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 135 „Złożona uwaga 
kwestionuje obszar planu jako niezgodny z art. 14 ust. 3 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 135”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 135” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 135. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 135 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 135? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 135 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 136 „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzania dwóch planów zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa 
Kostomłoty Pierwsze oraz kształtowania w niejasny sposób wykonywania prawa własności 
nieruchomości, które znajdują się na terenie projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 136”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 136” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 136. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 136 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 136? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 136 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z pozycji nr 14 Osobę fizyczną działającą poprzez Kancelarię Adwokacką, 
pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod 
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poz. 811. (uwaga złożona do projektu planu). Złożona uwaga dotyczy następujących 
kwestii: 
Następnie odczytał uwagę nr 137 „Złożona uwaga dotyczy: przeznaczenia działek gruntu nr 
1200 i nr 1201, obręb ewidencyjny 6. W uwadze zakwestionowano przeznaczenie ww. działek 
pod usługi i drogę gminną jako sprzeczne z planami inwestycyjnymi budowy domu 
jednorodzinnego, który miałby być położony w sąsiedztwie Podkieleckiego Obszaru 
Chronionego Krajobrazu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 137”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 137” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 137. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 137 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 137? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 137 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 138 „Złożona uwaga 
dotyczy: brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 138”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 138” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 138. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 138 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 138? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 138 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 139 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku podporządkowania ustaleń projektu planu podporządkowano konstytucyjnej 
zasadzie zrównoważonego rozwoju z zachowaniem racjonalnego i całościowego traktowania 
zasobu środowiska przyrodniczego.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 139”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 139” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 139. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 139 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 139? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 139 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 140 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku nazw ulic na rysunku planu i nieczytelności numerów działek, co powoduje 
utrudnienie odczytu ustaleń projektu planu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 140”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 140” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 140. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 140 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 140? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 140 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wróciła radna Modrzejewska Bożena. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 141 „Złożona uwaga  
kwestionuje obszar planu jako niezgodny z art. 14 ust. 3 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 141”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 141” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 141. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 141 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 141? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 141 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 142 „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzania dwóch planów zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa 
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Kostomłoty Pierwsze oraz kształtowania w niejasny sposób wykonywania prawa własności 
nieruchomości, które znajdują się na terenie projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 142”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 142” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 142. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 142 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 142? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 142 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Moćko Zdzisław. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. Nr 15 Osoba fizyczna, pismo zarejestrowane w dzienniku wpływu 
pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 749. (uwaga złożona do projektu planu). 
Złożona uwaga dotyczy następujących kwestii: Odczytał uwagę nr 143 Uwaga dotyczy braku 
zasad podziału nieruchomości, ustalenia minimalnej powierzchni nowo wydzielonych działek, 
obrotu nieruchomościami, podziału dla regulacji prawa własności. Następnie powiedział, że 
uwaga została uwzględniona przez Wójta Gminy i nie wymaga głosowania przez Radę Gminy.  
Rada Gminy przystępuje do rozpatrzenia uwag z poz. 16 Osoby zgłaszające uwagi, które 
nieobecne były na debacie publicznej. Następnie odczytał uwagę nr 144 „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 144”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 144” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 144. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 144 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 144? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 144 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 145 „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 145”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 145” – 12 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 145. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 145 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 145? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 145 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 145 „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 145”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 145” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 145. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 145 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 145? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 145 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 146 „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 146”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 146” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 146. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 146 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 146? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 146 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 147 „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 147”  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 147” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 147. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 147 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 147? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 147 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 148 „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 148”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 148” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 148. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 148 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 148? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 148 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Moćko Zdzisław. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 149 „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że w tym przypadku 
są 4 rodzaje głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 149”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 149” –  0 głosów „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 149”  - 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 149. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 149 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Ostatnie zdanie w nawiasie (§ 20, § 21 projektu planu) 
otrzymuje brzmienie (§ 19, § 20 projektu planu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 149 ze zmianą? 
            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 149 jak w załączniku nr 13 do protokołu z 
uwzględnieniem ww. zmiany. 



 63

 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 150 „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 150”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 150” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 150. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 150 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 150? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 150 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 151 „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 151”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 151” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 151. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 151 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 151? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 151 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 152 „Złożona uwaga 
dotyczy: ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 152? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 153 „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 153”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 153” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 153. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 153 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 153? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 153 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 154 „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 154”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 154” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 154. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 154 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 154? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 154 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 155 „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 155”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 155” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 155. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 155 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 155? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 155 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy zakończyła 
procedurę rozpatrzenia uwag do projektu m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze część IIA i 
rozpoczyna procedurę rozpatrzenia uwag zgłoszonych w trakcie drugiego wyłożenia projektu 
planu do publicznego wglądu, które odbyło się w dniach od 23 kwietnia 2015 r. do 14 maja 2015 
r. z terminem składania uwag do 29 maja 2015 r. 
Przystępujemy do rozpatrzenia uwag z poz. 1. Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3649 
(uwaga złożona do projektu planu).:  
Odczytał uwagę nr 1 „Złożona uwaga dotyczy: przeznaczenia działek gruntu nr 1200 i nr 1201, 
obręb ewidencyjny 6. W uwadze zakwestionowano przeznaczenie ww. działek pod usługi 
i drogę gminną jako sprzeczne z planami inwestycyjnymi budowy domu jednorodzinnego, który 
miałby być położony w sąsiedztwie Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu a także 
wskazano na konieczność ochrony doliny rzeki Sufraganiec.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 1”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 1” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 1. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 1 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 1? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 1 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 2 „Złożona uwaga 
dotyczy: braku zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego (dalej – „Studium”).” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 2”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 2” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 2. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 2 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 2? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 2 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 3 „Złożona uwaga 
dotyczy braku podporządkowania ustaleń projektu planu zagospodarowania przestrzennego 
konstytucyjnej zasadzie zrównoważonego rozwoju z zachowaniem racjonalnego i całościowego 
traktowania zasobu środowiska przyrodniczego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 3”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 3” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 3. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 3 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 3? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 3 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 4 „Złożona uwaga 
dotyczy braku nazw ulic na rysunku planu i nieczytelności numerów działek, co powoduje 
utrudnienie odczytu ustaleń planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 4”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 4” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 4. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 4 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 4? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 4 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 5 „Złożona uwaga 
kwestionuje obszar planu jako niezgodny z art. 14 ust. 3 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 5”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 5” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 5. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 5 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 5? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 5 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 6 „Złożona uwaga 
dotyczy braku sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego powinien dla całego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze a jedynie dla jego części.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 6 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 6” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 6. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 6 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 6? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 6 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 7  „Złożona uwaga 
dotyczy kształtowania, w niejasny sposób, wykonywania prawa własności nieruchomości, które 
znajdują się na terenie projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 7 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 7” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 7. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 7 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 7? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 7 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 2 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3650 
(uwaga złożona do projektu planu).: Odczytał uwagę nr 8 „Złożona uwaga dotyczy: 
przeznaczenia działek gruntu nr 1200 i nr 1201, obręb ewidencyjny 6. W uwadze 
zakwestionowano przeznaczenie ww. działek pod usługi i drogę gminną jako sprzeczne z 
planami inwestycyjnymi budowy domu jednorodzinnego, który miałby być położony 
w sąsiedztwie Podkieleckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu a także wskazano na 
konieczność ochrony doliny rzeki Sufraganiec.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 8 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 8” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 8. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 8 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 8? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 8 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 9 Złożona uwaga 
dotyczy: braku zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego (dalej – „Studium”). 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 9 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 9” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 9. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 9 zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. 
(załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 7? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 9 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 10 „Złożona uwaga 
dotyczy braku podporządkowania ustaleń projektu planu zagospodarowania przestrzennego 
konstytucyjnej zasadzie zrównoważonego rozwoju z zachowaniem racjonalnego i całościowego 
traktowania zasobu środowiska przyrodniczego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 10 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 10” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 10. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 10 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 10? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 10 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 11 „Złożona uwaga 
dotyczy braku nazw ulic na rysunku planu i nieczytelności numerów działek, co powoduje 
utrudnienie odczytu ustaleń planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 11 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 11” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 11. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 11 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 11? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 11 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 12 „Złożona uwaga 
kwestionuje obszar planu jako niezgodny z art. 14 ust. 3 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 12 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 12” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 12. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 12 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 12? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 12 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 13 „Złożona uwaga 
dotyczy braku sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego powinien dla całego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze a jedynie dla jego części.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 13 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 13” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 13. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 13 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 13? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 13 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 14 „Złożona uwaga 
dotyczy kształtowania, w niejasny sposób, wykonywania prawa własności nieruchomości, które 
znajdują się na terenie projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 14 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 14” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 14. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 14 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 14? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 14 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 3 Uwagę wniesioną przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3563 
(uwaga złożona do projektu planu).:  
Odczytał uwagę nr 15 „Złożona uwaga dotyczy braku ustanowienia, w planie zagospodarowania 
przestrzennego, obsługi komunikacyjnej terenu U2 (w tym działki 1195/2) poprzez projektowane 
drogi KD-Z2, KD-L1 i KD-L2. Składający uwagę wnosi o umożliwienie obsługi 
komunikacyjnej działki nr 1195/2 z dróg oznaczonych symbolami KD-Z2, KD-L1, KD-L2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 15 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 15” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 15. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 15 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 15? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 15 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 4 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3565 
(uwaga złożona do projektu planu).: Odczytał uwagę nr 16 „Złożona uwaga dotyczy braku 
ustanowienia, w planie zagospodarowania przestrzennego, obsługi komunikacyjnej terenu MNU 
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poprzez projektowaną drogę KD-L2. Składający uwagę wnosi o dopuszczenie obsługi 
komunikacyjnej terenu funkcjonalnego oznaczonego symbolem MNU z drogi oznaczonej 
symbolem KD-L2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 16 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 16” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 16. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 16 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 16? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 16 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 5 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3566 
(uwaga złożona do projektu planu).:  
Odczytał uwagę nr 17 „Złożona uwaga dotyczy usunięcia z projektu planu zagospodarowania 
przestrzennego drogi oznaczonej symbolem KDW.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 17 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 17” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 17. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 17 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 17? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 17 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 18 „Złożona uwaga 
dotyczy braku konieczności budowy ekranów akustycznych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 18 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 18” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 18. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 18 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 18? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 18 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 19 „Złożona uwaga 
dotyczy pozostawienia w użytkowaniu istniejące zjazdy z DK 74.”.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 19 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 19” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 19. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 19 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 19? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 19 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 6 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3605 
(uwaga złożona do projektu planu).: Odczytał uwagę nr 20 „Złożona uwaga dotyczy braku 
zasadności projektowania drogi KDW z uwagi na brak przebudowy DK 74 (brak ujęcia 
przebudowy w części graficznej projektu planu).” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 20 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 20” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 20. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 20 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 20? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 20 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 21 „Złożona uwaga 
dotyczy bezpodstawności zapisu projektu planu zagospodarowania przestrzennego dotyczącego 
zakazu obsługi komunikacyjnej działek z istniejących zjazdów na DK 74.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 21 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 21” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 21. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 21 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 21? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 21 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 7 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3567 
(uwaga złożona do projektu planu).: odczytał uwagę nr 22 Uwaga dotyczy konieczności 
zbudowania i utrzymania drogi dojazdowej KDW do działek gruntu nr 1220/1, 1220/2 i 1221/2.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 22 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 22” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 22. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 22 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 22? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 22 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 8 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3568 
(uwaga złożona do projektu planu).: Odczytał uwagę nr 24 „Złożona uwaga dotyczy określenia 
terenu obejmującego działki: 1220/2, 1221/1, 1221/2, 1221/3, 1222/4, jako teren U4, 
alternatywne włączenie ww. terenu do obszaru oznaczonego symbolem U2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 24 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 24” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 24. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 24 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 24? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 24 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 25 „Złożona uwaga 
dotyczy zlikwidowania zapisu w § 27 ust. 9 „droga klasy lokalnej jednokierunkowa” dla drogi 
lokalnej o szerokości 15m oznaczonej symbolem „KD-L2”. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 25 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 25” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 25. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 25 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 25? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 25 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 26 „Złożona uwaga 
dotyczy działki 1222/6 i pozostałej części działki 1222/4 zawierającej się w terenie oznaczonym 
symbolem U3 i postuluje zmniejszenie odległość nieprzekraczalnej linii zabudowy do 10 m od 
linii rozgraniczających drogi serwisowej nr 9.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 26 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 26” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 26. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 26 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 26? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 26 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że przystępujemy do 
rozpatrzenia uwag zgłoszonych w poz. 9 Uwagi wniesione przez osobę fizyczną pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3610 
(uwaga złożona do projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 27 „Złożona uwaga dotyczy braku ponownego uzgodnienia projektu planu 
m.in. z Powiatowym Inspektorem Sanitarnym w Kielcach, Regionalnym Dyrektorem Ochrony 
Środowiska oraz braku uzasadnienia dlaczego ponowienie procedury uzgodnień jest zbędne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 27 ”  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 27” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 27. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 27 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 27? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 27 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uwagę nr 28 „Złożona uwaga dotyczy nierzetelności 
prognozy oddziaływania na środowisko poprzez zawężenie obszaru oceny jedynie do obszaru 
objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 28 ”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 28” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 28. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 28 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 28? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 28 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 29 „Uwaga dotyczące 
pominięcia, w prognozie oddziaływania na środowisko, kwestii zanieczyszczenia powietrza 
przez transport drogowy, spalania paliw przez sektor usług i przemysłu powodujących stężenie 
zanieczyszczeń pyłowych PM10, PM 2,5 benzo[a]pirenu, co powoduje wzrost zachorowań na 
choroby górnych dróg oddechowych.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 29”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 29” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 29. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 29 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 29? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 29 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 30 „Uwaga dotycząca 
konieczności uwzględnienia, w prognozie oddziaływania na środowisko, ustaleń zawartych w 
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aktualnych programach, tj. programach na lata 2015-2020 z perspektywą do 2025 roku, 
opracowywanych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego w zakresie ochrony powietrza i 
środowiska dla województwa świętokrzyskiego.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 30”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 30” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 30. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 30 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 30? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 30 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 31 „Uwaga dotycząca 
niespójności treści prognozy z projektem planu zagospodarowania przestrzennego dotyczącego 
określenia poziomów hałasu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 31”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 31” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 31. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 31 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 31? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 31 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 32 „Uwaga dotycząca 
braku zgodności z prawem § 10 projektu planu, w szczególności braku zgodności ww. zapisu z 
art. 3 pkt 5 ustawy Prawo ochrony środowiska.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 32”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 32” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 32. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 32 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 32? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 32 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 33 „Uwaga dotycząca 
braku oceny skutków ulokowania obiektów infrastruktury telekomunikacyjnej i brak wskazania, 
w treści graficznej projektu planu, rozmieszczenia ww. infrastruktury.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 33”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 33” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 33. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 33 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 33? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 33 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 34 „Uwaga dotycząca 
braku rzeczowego uzasadnienia prawidłowości przyjętych rozwiązań planistycznych tylko dla 
części sołectwa Kostomłoty I skoro rozstrzygnięcia planu wykraczają poza jego obszar.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 34”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 34” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 34. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 34 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 34? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 34 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Raczyński Kazimierz. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 35 „Uwaga dotycząca 
niezgodności § 11 projektu planu o dopuszczalności lokalizacji przedsięwzięć mogących zawsze 
i potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko z podstawowymi zasadami planistycznymi i 
prawem mieszkańca terenów przyległych do obszaru objętego planem do wiedzy o 
przedsięwzięciach mogących wpływać na uprawnienia wywiedzione z art. 4 ust. 1 Prawa 
Ochrony Środowiska tj. prawa do korzystania ze środowiska w celu zaspokojenia osobistych 
potrzeb.”   
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 35”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 35” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 35. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 35 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 35? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 35 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 36 „Uwaga dotycząca 
określenia w prognozie za pomocą określeń „znacząco” lub „znacznie” czynników 
wpływających na środowisko – hałas, emisje zanieczyszczeń, w sytuacji gdy w prognozie należy 
wskazać w liczbach bezwzględnych poziom czynników wpływających na środowisko poniżej 
dopuszczalnych norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 36”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 36” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 36. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 36 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 36? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 36 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 37 „Uwaga dotycząca 
niezgodności treści § 25 ust. 3 i 4 projektu planu z częścią graficzną projektu planu co do 
ulokowania zadań inwestycyjnych KD-GP1 oraz KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 37”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 37” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 37. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 37 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 37? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 37 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 38 „Uwaga dotycząca 
obejmowania przez obszary wskazane w treści § 25 ust. 3 i 4 projektu planu obszaru poza 
granicami projektu planu i rozstrzygania o terenach nie objętych projektem planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 38”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 38” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 37. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 37 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 38? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 38 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 39 „Uwaga dotycząca 
niezgodności treści § 25 ust. 3 i 4 projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminny Miedziana Góra z dnia 31 maja 2000 roku (dalej – 
„Studium”).” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 39”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 39” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 39. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 39 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 39? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 39 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 40 „Uwaga dotycząca 
braku wskazania w części graficznej planu zintegrowanego węzła komunikacyjnego dróg S-7 i 
S74, o którym mowa w § 25 projektu planu.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 40”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 40” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 40. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 40 zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 40? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 40 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 41 „Uwaga dotycząca 
wewnętrznej sprzeczności w § 25 ust. 3 projektu planu pomiędzy pkt. 5 i 6 oraz w § 25 ust. 4 
pomiędzy treścią pkt. 4 i 5.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 41”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 41” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 41. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 41 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 41? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 41 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 42 „Uwaga dotycząca 
nieprecyzyjnego opisania w § 25 ust. 3 pkt. 6 oraz § 25 ust. 4 pkt.5 w projektu planu w jakim 
pasie drogi nakazuje się budowę dróg zbierających-rozprowadzjących prowadzących ruch 
lokalny z terenów przyległych oraz braku odzwierciedlenia w części graficznej tych dróg.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 42”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 42” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 42. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 42 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 42? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 42 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 43 „Uwaga dotycząca 
niezgodności projektu planu z planem zagospodarowania przestrzennego województwa 
świętokrzyskiego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 43”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 43” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 43. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 43 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi nr 43? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 43 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Raczyński Kazimierz. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 44 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco:”  
a) „Złożona uwaga dotyczy: braku uzasadnienia prawnego, technicznego, finansowego w 
zakresie ochrony środowiska człowieka dla planowanego połączenia dróg z terenów 
inwestycyjnych z DK 74.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi a)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr a)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi a). Proponowane uzasadnienie do uwagi a) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
b) „Złożona uwaga dotyczy: braku przedstawienia prognozy finansowej do dyskusji publicznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi b)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr b)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi b). Proponowane uzasadnienie do uwagi b) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
c) „Złożona uwaga dotyczy: braku wskazania alternatywnych rozwiązań w stosunku do 
zaproponowanych w prognozie oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi c)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr c)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi c). Proponowane uzasadnienie do uwagi c) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
d) „Złożona uwaga dotyczy: braku wyszczególnienia tzw. układu komunikacyjnego w ciągu 
drogi krajowej nr 74.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi d)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr d)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi d). Proponowane uzasadnienie do uwagi d) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
e) „Złożona uwaga dotyczy: niepoprawności prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi e)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr e)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi e). Proponowane uzasadnienie do uwagi e) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
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nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
f) „Zło żona uwaga dotyczy: braku dokładnego określenia przemysłu, który będzie znacząco 
wpływał na środowisko oraz jakiego rodzaju materiały będą składowane na terenach do 
składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są tu 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi f)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi  f)” – 0 głosów „za” 
-  Kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi f) – 15 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi f). Proponowane uzasadnienie do uwagi f) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
g) „Złożona uwaga dotyczy: rzeczowej oceny zagrożenia zalewania wodami.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi g)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr g)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi g). Proponowane uzasadnienie do uwagi g) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
h) „Złożona uwaga dotyczy: sporządzenia zamierzeń planistycznych bez uwzględnienia zasady 
zrównoważonego rozwoju..”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi h)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr h)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi h). Proponowane uzasadnienie do uwagi h) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
i) Złożona uwaga dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi i)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr i)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi i). Proponowane uzasadnienie do uwagi i) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
j) Złożona uwaga dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi j)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr j)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi j). Proponowane uzasadnienie do uwagi j) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
k) Złożona uwaga dotyczy: częstotliwości monitoringu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi k)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr k)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi k). Proponowane uzasadnienie do uwagi k) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Karczewski Marcin. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
l) Złożona uwaga dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi l)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr l)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi l). Proponowane uzasadnienie do uwagi l) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
m) Złożona uwaga dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi m)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr m)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi m). Proponowane uzasadnienie do uwagi m) zawiera załącznik nr 
2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
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n) Złożona uwaga dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi n)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi n)” – 0 głosów „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi n)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi n). Proponowane uzasadnienie do uwagi n) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
o)  Złożona uwaga dotyczy: stacji benzynowej. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi o)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr o)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi o). Proponowane uzasadnienie do uwagi o) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
p) „Złożona uwaga dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej 
dyskusji, a co za tym idzie konieczności powtórzenia procedury planistycznej.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi p)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr p)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi p). Proponowane uzasadnienie do uwagi p) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
q) Złożona uwaga dotyczy ograniczenia prawa własności.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi q)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr q)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi g). Proponowane uzasadnienie do uwagi q) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
r) „Złożona uwaga dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków 
zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi r)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr r)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi r). Proponowane uzasadnienie do uwagi r) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Baran Kamil. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
s) „Złożona uwaga dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi s)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr s)” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi s). Proponowane uzasadnienie do uwagi s) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
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nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę:  
t) Złożona uwaga dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi t)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr t)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagę t). Proponowane uzasadnienie do uwagi t) zawiera załącznik nr 2 
do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik 
nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach od godz. 15.25 do 15.40 
Po przerwie na salę obrad nie wrócili radni Korczyński Marian i Sławski Damian. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznawiając obrady po przerwie powiedział, 
że Rada Gminy [przystępuje do rozpatrzenia uwag z poz. Nr 10 Uwagi wniesione przez osoby 
fizyczne pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra 
pod poz. 3611 (uwaga złożona do projektu planu oraz prognozy oddziaływania na 
środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 45 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2”. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 45”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 45” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 45. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 45 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 45? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 45 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 46 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 46”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 46” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 46. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 46 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 46? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 46 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 47 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 47”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 47” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 47. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 47 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 47? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 47 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 48 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 48”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 48” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               



 90

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 48. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 48 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 48? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 48 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 49 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 49”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 49” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 49. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 49 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 49? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 49 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 50 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 50”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 50” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 50. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 50 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 50? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 50 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 51 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 51”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 51” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 51. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 51 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 51? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 51 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 52 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 52”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 52” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 52. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 52 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 52? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 52 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 53 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 53”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 53” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 53. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 53 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 53? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 53 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 54 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 54”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 54” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 54. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 54 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 54? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 54 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 55 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 55”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 55” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 55. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 55 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 55? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 55 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 56 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 56”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 56” – 13 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 56. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 56 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 56? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 56 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 57 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 57”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 57” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 57. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 57 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 57? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 57 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 58 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 58”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 58” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 58. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 58 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 58? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 58 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 59 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 59”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 59” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 59. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 59 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 59? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 59 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 60 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 60”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 60” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 60. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 60 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 60? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 60 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 61 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 61”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 61” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 61. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 61 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 61? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 61 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
u) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 u)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 u)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 v)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 v)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 



 96

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 w) Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 w)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 w)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 w) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 x)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 x)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje głosowań. 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 y)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 y)” – 0 głosów „za” 
- „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 62 y) – 13 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 62 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 y) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 z)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 z)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 aa) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 aa)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 aa)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 aa). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 aa) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 aa)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 aa) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 bb) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
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Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 bb)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 bb)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 bb). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 bb) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 bb)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 bb) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 cc) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 cc)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 cc)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 cc). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 cc) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 cc)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 cc) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 dd) Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 dd)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 dd)” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 dd). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 dd) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 dd)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 dd) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 ee) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 ee)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 ee)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 ee). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 ee) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 ee)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 ee) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 ff) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 ff)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 ff)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 ff). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 ff) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 ff)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 ff) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 gg) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 gg)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 gg)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 gg). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 gg) zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 gg)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 gg) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 hh) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 hh)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 hh)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 hh). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 hh) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 hh)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 hh) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 ii) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 ii)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 ii)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 ii). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 ii) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 ii)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 ii) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 jj) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 jj)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 jj)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 jj). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 jj) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 jj)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 jj) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 kk) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 kk)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 kk)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 kk). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 kk) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 kk)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 kk) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 ll) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 ll)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 ll)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 ll). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 ll) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 ll)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 ll) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 mm) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 mm)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 mm)” – 13 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 mm). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 mm) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 mm)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 mm) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 nn) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są tu 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 nn)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 nn)” – 0 głosów „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 62 nn)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 nn). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 nn) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 nn)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 nn) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 oo) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 oo)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 oo)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 oo). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 oo) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 oo)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 oo) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 pp) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 pp)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 pp)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 pp). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 pp) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 pp)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 pp) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 qq) „Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 qq)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 qq)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 qq). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 qq) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 qq)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 qq) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 rr) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 rr)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 rr)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 rr). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 rr) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 rr)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 rr) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 ss) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 ss)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 ss)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 ss). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 ss) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 ss)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 ss) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 62 tt) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 62 tt)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 62 tt)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 62 tt). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 62 tt) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 62 tt)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 62 tt) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 11 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3606 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 63 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 63”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 63” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 63. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 63 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 63? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 63 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 64 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 64  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 64” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 64. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 64 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 64? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 64 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 65 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 65  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 65” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 65. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 65 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 65? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 65 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 66 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 66  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 66” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 66. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 66 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 66? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 66 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 67 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 67”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 67” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 67. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 67 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 67? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 67 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 68 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 68”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 68” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 68. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 68 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 68? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 68 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 69 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 69”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 69” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 69. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 69 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 69? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 69 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 70 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 70”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 70” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 70. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 70 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 70? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 70 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 71 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 71”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 71” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 71. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 71 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 71? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 71 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 72 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców oraz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 72”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 72” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 72. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 72 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 72? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 72 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Baran Kamil. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 73 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 73”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 73” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 73. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 73 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 73? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 73 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 74 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 



 109

(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 74”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 74” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 74. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 74 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 74? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 74 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 75 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 75”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 75” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 75. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 75 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 75? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 75 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 76 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 76”  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 76” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 76. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 76 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 76? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 76 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 77 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 7”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 77” – 10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 77. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 77 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 77? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 77 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 78 „Złożona uwaga 
dotyczy  brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 78”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 78” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 78. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 78 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 78? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 78 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 79 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 79”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 79” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 79. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 79 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 79? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 79 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 80 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty 
Pierwsze część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 a)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 a)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
b) „Złożona uwaga dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na 
terenach inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, 
że nie będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 b)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 b)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80b)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
c) „Złożona uwaga dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań 
poziomu hałasu emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w 
Kostomłotach Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia 
zanieczyszczenia klimatu akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 c)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 c)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
d) „Złożona uwaga dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku 
wschodnim, czyli mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, 
zatem m.in. wody opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego 
dróg, ścieki po utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W 
jaki sposób zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań 
inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 d)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 d)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
e) „Złożona uwaga dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany 
oraz jakie materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są tu 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 e)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 e)” – 0 głosów „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 80 e)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 e) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
f) „Zło żona uwaga dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na 
terenach ONO ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich 
terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 f)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 f)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
g) „Złożona uwaga dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się 
na terenach prywatnego inwestora.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 g)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 g)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80g)? 
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                        Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
h) „Złożona uwaga dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie 
komunikacyjne, będzie wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II 
B). Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, 
które jest nad prawem planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 h)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 h)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
i) „Zło żona uwaga dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 
ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w 
Podkieleckim Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, 
gabarytów planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych 
składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 i)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 i)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
j) „Zło żona uwaga dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. 
Kieleckiej w Kostomłotach Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 j)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 j)” – 10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
k) „Złożona uwaga dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane 
inwestycje znacząco będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin 
„znacząco” i od jakich mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 k)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 k)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
l) „Zło żona uwaga dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej 
dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 l)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 l)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
m) „Złożona uwaga dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp 
część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 m)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 m)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 m) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
n) „Złożona uwaga dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na 
dyskusje publiczną w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 n)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 n)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
o) „Złożona uwaga dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 o)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 o)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
p) „ Złożona uwaga dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 p)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 p)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
q) „Złożona uwaga dotyczy: częstotliwości monitoringu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 q)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 q)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
r)  „Złożona uwaga dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 r)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 r)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 r)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
s) "Złożona uwaga dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 s)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 s)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
t) "Złożona uwaga dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 t)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 t)” – 0 głosów „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 80 t)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 80 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
u) "Złożona uwaga dotyczy: stacji benzynowej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 u)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 u)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 u) zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
v) "Złożona uwaga dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, 
a co za tym idzie konieczności powtórzenia procedury planistycznej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 v)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 v)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
w) Złożona uwaga dotyczy ograniczenia prawa własności."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 w)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 w)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 w) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
x) ”Złożona uwaga dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków 
zagospodarowania terenu." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 x)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 x)” – 12 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
y) "Złożona uwaga dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 y)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 y)” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę  
z) "Złożona uwaga dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 80 z)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 80 z)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 80 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 80 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 80 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 80 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach godz. 16.55 do 17.10 
 
Po przerwie na salę obrad nie wrócili radni - Modrzejewska Bożena, Rogula Piotr, Rutkowski 
Emil. W bradach bierze udział 9 radnych. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznowił obrady po przerwie i powiedział, 
że Rada Gminy przystępuje do rozpatrzenia uwag z poz. nr 12 Uwagi wniesione przez osoby 
fizyczne pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra 
pod poz. 3607 (uwaga złożona do projektu planu oraz prognozy oddziaływania na 
środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 81 "Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 81”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 81” – 9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 81. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 81 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 81? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 81 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócili radni Modrzejewska Bożena i Rutkowski Emil. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 82 "Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 82”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 82” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 82. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 82 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 82? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 82 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 83 "Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń." 
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 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 83”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 83” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 83. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 83 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 83? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 83 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 84 "Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 84”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 84” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 84. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 84 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 84? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 84 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 85 "Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 85”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 85” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 85. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 85 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 85? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 85 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 86 "Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 86”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 86” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 86. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 86 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 86? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 86 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 87 "Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 87”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 87” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 87. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 87 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 87? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 87 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 88 "Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 88”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 88” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 88. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 88 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 88? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 88 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Rogula Piotr. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 89 "Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 89”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 89” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 89. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 89 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 89? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 89 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 90 "Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw)."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 90”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 90” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 90. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 90 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 90? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 90 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 91 "Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 91”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 91” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 91. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 91 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 91? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 91 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 92 "Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 92”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 92” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 92. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 92 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 92? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 92 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 93 "Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 93”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 93” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 93. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 93 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 93? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 93 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 94 "Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 94”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 94” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 94. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 94 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 94? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 94 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 95 "Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 95”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 95” – 10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 95. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 95 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 95? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 95 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 96 "Złożona uwaga 
dotyczy  brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 96”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 96” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 96. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 96 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 96? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 96 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 97 "Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 97”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 97” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 97. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 97 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 97? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 97 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 "Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco:" 
a) "Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty 
Pierwsze część II A." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98a)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98a)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 b)"Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98b)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98b)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 c)" Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98c)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98c)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 d) "Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98d)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98d)” – 12 głosów „za” 



 129

– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 e) " Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są tu 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98e)”  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98e)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 98e)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 98e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 98e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 f) " Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach."  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98f)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98f)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 g) " Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora." 
 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98g)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98g)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 h) " Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98h)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98h)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 i) " Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98i)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98i)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 j) " Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98j)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98j)” – 8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 k) " Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98k)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98k)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 l) "Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98l)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98l)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 m) "Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98m)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98m)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98m) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 n) " Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98n)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98n)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 o) " Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko."  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98o)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98o)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 p) " Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98p)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98p)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 q) "Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98q)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98q)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 r) " Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98r)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98r)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 s) " Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98s)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98s)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 t) " Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98t)”  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98t)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 98t)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 98t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 98t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 u) " Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98u)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98u)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Baran Kamil. 
W głosowaniu jawnym będzie brało udział 13 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 v) "Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98v)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98v)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 w) "Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98w)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98w)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98w) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 x) "Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98x)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98x)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 y) "Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98y)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98y)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 98 z) "Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 98z)”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 98z)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 98z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 98z) zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 98z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 98z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 13 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3608 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).: Odczytał uwagę nr 99 
"Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko czynników wywołanych 
zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych projektem miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej zapory przez emisjami 
zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na tereny mieszkaniowe 
odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów funkcjonalnych oznaczonych 
symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 99”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 99” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 99. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 99 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 99? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 99 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 100 "Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 100”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 100” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 100. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 100 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 100? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 100 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 101 "Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 101”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 101” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 101. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 101 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 101? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 101 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 102 "Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 102”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 102” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 102. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 102 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 102? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 102 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 103 "Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 103”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 103” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 103. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 103 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 103? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 103 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 104 " Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 104”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 104” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 104. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 104 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 104? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 104 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 105 "Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 105”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 105” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 105. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 105 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 105? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 105 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 106 "Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 106”  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 106” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 106. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 106 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 106? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 106 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 107 "Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 107”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 107” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 107. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 107 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 107? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 107 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 108 "Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw)."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 108”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 108” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 108. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 108 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 108? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 108 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 109 "Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra." 
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 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 109”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 109” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 109. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 109 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 109? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 109 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 110 "Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2."  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 110”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 110” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 110. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 110 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 110? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 110 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 111 "Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 111”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 111” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 111. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 111 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 111? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 111 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 112 "Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 112”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 112” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 112. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 112 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 112? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 112 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Salę obrad opuścił radny Raczyński Kazimierz. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 113 "Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 113”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 113” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 113. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 113 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 113? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 113 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 114 "Złożona uwaga 
dotyczy  brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 114”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 114” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 114. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 114 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 114? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 114 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 115 "Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 115”  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 115” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 115. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 115 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 115? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 115 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 "Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 a)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 b) "Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 b)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 c) "Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 c)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 d) "Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
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utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 d)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 e) "Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania."  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 e)” – 0 głosów „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 116 e)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 116 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 f) "Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach."  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 f)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 f)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 g) "Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 g)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 h) "Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B). Jeśli tak, to nie 
wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które jest nad prawem 
planistycznym." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 h)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 i)  "Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 i)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 j)  " Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 j)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Raczyński Kazimierz. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116 k)  "Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 k)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  l) "Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 l)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  m) "Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 m)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  n) "Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 n)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  o) "Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 o)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  p) "Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 p)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  q) "Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 q)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 q)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  r) "Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 r)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  s) "Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko ." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 s)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  t) "Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 t)” – 0 głosów „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 116 t)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 116 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 t) 
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zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  u) "Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 u)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  v) "Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 v)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  w) "Złożona uwaga 
dotyczy: ograniczenia prawa własności."  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 w)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  x) "Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu." 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 x)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  y) "Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 y)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 116  z) " Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze." 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 116 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 116 z)” – 13 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 116 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 116 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 116 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 116 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk ogłosił przerwę w obradach godz. 18.20 – 
18.40. 
Po przerwie na salę obrad nie wrócił radny Wiesław Tokar.  
Na sali obrad jest obecnych 12 radnych. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  wznawiając obrady powiedział, że Rada 
Gminy przystępuje do rozpatrzenie uwag z poz. 14 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne 
pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod 
poz. 3613 (uwaga złożona do projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 117 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2”. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 117"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 117” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 117. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 117 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 117? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 117 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 118 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 118"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 118” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 118. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 118 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 118? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 118 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 119 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 119"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 119” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 119. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 119 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 119? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 119 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 120 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 120"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 120” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 120. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 120 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 120? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 120 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 121 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 121"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 121” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 121. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 121 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 121? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 121 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 122 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 122"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 122” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 122. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 122 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 122? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 122 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Wiesław Tokar. Na sali obrad jest obecnych 13 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 123 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 123"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 123” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 123. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 123 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 123? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 123 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 124 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 124"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 124” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 124. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 124 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 124? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 124 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 125 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 125"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 125” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 125. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 125 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 125? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 125 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 126 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 126"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 126” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 126. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 126 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 126? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 126 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 127 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 127"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 127” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 127. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 127 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 127? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 127 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 128 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 128"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 128” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 128. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 128 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 128? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 128 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 129 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
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przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 129"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 129” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 129. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 129 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 129? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 129 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 130 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 130"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 130” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 130. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 130 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 130? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 130 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 131 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 131"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 131” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 131. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 131 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 131? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 131 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 132 „Złożona uwaga 
dotyczy  brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 132"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 132” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 132. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 132 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 132? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 132 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 133 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 133"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 133” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 133. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 133 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 133? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 133 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 a)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 b)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 c)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 c)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 d)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 e)” – 0 głosów „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 134 e)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 134 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 f)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 g)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 h)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 i)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 j)” – 9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 k)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 k) zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 l)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 m)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 n)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 o)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 p)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 q)” – 13 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 r)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 s)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 t )"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 t)” – 1 głos „za” 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 134 t)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 134 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 u)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 v)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 w) „Złożona uwaga 
dotyczy: ograniczenia prawa własności.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 w)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 x)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 y)” – 12 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 134 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 134 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 134 z)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 134 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 134 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 134 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 13 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 134 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk ogłosił przerwę w obradach godz. 19.20 do 
19.40. 
Po przerwie  na sesję przybył radny Korczyński Marian. 
W sesji bierze udział 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznawiając obrady po przerwie powiedział, 
że Rada Gminy przystępuje do rozpatrzenia uwag z poz. 15 Uwagi wniesione przez osoby 
fizyczne pismo zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra 
pod poz. 3612 (uwaga złożona do projektu planu oraz prognozy oddziaływania na 
środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 135 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 135"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 135” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 135. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 135 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 135? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 135 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 136 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
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dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 136"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 136” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 136. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 136 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 136? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 136 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 137 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 137"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 137” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 137. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 137 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 137? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 137 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 138 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 138"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 138” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 138. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 138 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 138? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 138 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 139 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 139"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 139” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 139. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 139 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 139? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 139 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 140 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 140"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 140” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 140. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 140 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 140? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 140 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 141 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 141"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 141” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 141. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 141 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 141? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 141 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 142 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 142"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 142” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 142. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 142 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 142? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 142 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 143 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 143"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 143” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 143. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 143 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 143? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 143 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 144 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 144"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 144” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 144. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 144 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 144? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 144 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 145 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 145"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 145” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 145. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 145 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 145? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 145 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 146 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 146"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 146” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 146. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 146 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 146? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 146 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 147 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 147"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 147” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 147. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 147 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 147? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 147 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 148 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 

 

 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 148"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 148” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 148. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 148 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 148? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 148 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 149 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 149"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 149” – 10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 149. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 149 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 149? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 149 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 150 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 150"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 150” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 150. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 150 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 150? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 150 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 151 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 151"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 151” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 151. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 151 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 151? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 151 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 a)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 b)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 c)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 d)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Mamy tu 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 e)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 152 e)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 152 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 f)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.”  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 g)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 h)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 i)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 j)” – 11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” – 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
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będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 k)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 l)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 m)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 n)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 o)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 p)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 q)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 r)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 s)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 s)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Mamy tu 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 152 t)” – 14 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 t) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 u)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 v)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 w) „Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 w)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 x)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 y)” – 11 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 152 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 152 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 152 z)” – 13 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 152 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 152 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 152 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 152 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  powiedział, że w pierwszym wyłożeniu 
m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA do publicznego wglądu uwaga osoby z poz. 
15 nr uwagi 143 została uwzględniona przez Wójta Gminy, a jest wpisana w załączniku nr 2, 
chodzi tu o wcześniej czytaną uwagę i nie głosowaną przez Radę Gminy. Spytał i poddał pod 
głosowanie – kto jest za tym, żeby uwagę osoby z poz. nr 15, uwagę nr 143 uwzględnioną przez 
Wójta Gminy wykreślić i zmienić dalszą kolejność uwag?   
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  stwierdził, że Rada Gminy dokonała 
zmiany w załączniku nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty 
Pierwsze – część IIA – jak wyżej.  
Następnie o godz. 20.25 ogłosił przerwę w obradach do dnia 26 czerwca 2015 roku do godz. 
11.00. 
 
Dalsza część obrad w dniu 26 czerwca 2015 roku rozpoczęła się o godz. 11.10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznawiając obrady po przerwie, stwierdził, 
że zgodnie z listą obecności jest obecnych 9 radnych. Radni Karczewski Marcin, Rogula Piotr, 
Sławski Damian, Raczyński Kazimierz, Rutkowski Emil spóźnią się. Radny Moćko Zdzisław 
usprawiedliwił swoją nieobecność. Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Następnie powiedział, że Rada Gminy przystępuje do rozpatrzenia uwag zgłoszonych w trakcie 
drugiego wyłożenia projektu m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze –część IIA do publicznego 
wglądu, które odbyło się w dniach od 23.04.15 r. do 14.05.15 r. W dniu wczorajszym 
zakończono na poz. nr 15 uwaga nr 152 z).  
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Powiedział, rozpoczynamy od poz. 16 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo 
zarejestrowane w dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3609 
(uwaga złożona do projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 153 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 153"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 153” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 153. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 153 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 153? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 153 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 154 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 154"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 154” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 154. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 154 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 154? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 154 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 155 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 155"  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 155” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 155. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 155 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 155? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 155 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 156 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 156"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 156” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 156. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 156 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 156? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 156 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 157 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 157"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 157” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 157. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 157 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 157? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 157 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 158 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 158"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 158” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 158. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 158 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 158? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 158 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 159 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 159"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 159” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 159. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 159 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 159? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 159 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 160 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 160"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 160” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 160. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 160 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 160? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 160 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na sesję przybył radny Karczewski Marcin. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 161 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 161"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 161” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 161. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 161 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 161? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 161 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 162 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 162"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 162” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 162. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 162 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 162? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 162 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 163 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 163"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 163” –  9 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 163. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 163 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 163? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 163 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 164 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 164"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 164” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 164. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 164 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 164? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 164 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 165 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 165"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 165” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 165. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 165 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 165? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 165 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 



 191

 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 166 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 166"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 166” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 166. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 166 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 166? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 166 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 167 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 167"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 167” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 167. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 167 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 167? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 167 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 168 „Złożona uwaga 
dotyczy  brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 168"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 168” –  9 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 168. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 168 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 168? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 168 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 169 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 169"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 169” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 169. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 169 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 169? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 169 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 a)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
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inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 b)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 c)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 d)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 d) zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 e)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 170 e)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 170 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 f)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 g)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 h)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 i)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 j)” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 k)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 l)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 m)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 n)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 o)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 p)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 q)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 r)” –  9 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 s)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 rs? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 t)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 170 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 t? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 u)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 u? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 v)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 v? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 w) „Złożona uwaga 
dotyczy: ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 w)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 w? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 x)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 x? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 x)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 x? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 y)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 y? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał uwagę nr 170 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 170 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 170 z)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 170 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 170 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 170 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 170 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 17 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3614 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 171 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 171"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 171” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 171. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 171 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 171? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 171 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 172 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 172"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 172” –  9 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 172. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 172 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 172? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 172 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 173 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 173"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 173” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 173. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 173 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 173? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 173 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 174 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 174"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 174” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 174. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 174 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 174? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 174 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 175 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 175"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 175” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 175. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 175 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 175? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 175 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 176 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 176"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 176” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 176. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 176 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 176? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 176 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na sesję przybył radny Rutkowski Emil. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 177 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 177"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 177” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 177. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 177 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 177? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 177 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 178 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 178"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 178” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 178. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 178 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 178? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 178 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 179 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 179"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 179” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 179. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 179 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 179? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 179 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 180 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 180"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 180” –  10 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 180. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 180 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 180? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 180 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 181 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 181"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 181” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 181. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 181 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 181? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 181 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 182 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 182"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 182” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 182. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 182 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 182? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 182 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 183 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
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projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 183"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 183” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 183. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 183 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 183? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 183 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 184 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 184"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 184” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 184. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 184 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 184? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 184 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 185 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 185"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 185” –  8 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 185. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 185 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 185? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 185 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 186 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 186"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 186” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 186. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 186 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 186? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 186 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 187 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 187"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 187” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 187. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 187 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 187? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 187 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco:  
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a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 a)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 b)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 c)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 d)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Mamy 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 e)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 e)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 188 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 f)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 g)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 h)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 i)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 j)” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 4 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 k)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 l)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 m)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 n) Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 n)"  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 n)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 o)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 p)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 q)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 r)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 s)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 188 t)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 t) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 u)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 v)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 w) „Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 w)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 y)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 188 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”    
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 188 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 188 z)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 188 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 188 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 188 z)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 188 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 18 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3615 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 189 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 189"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 189” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 189. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 189 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 189? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 189 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk   odczytał uwagę nr 190 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 190"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 190” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 190. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 190 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 190? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 190 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk   odczytał uwagę nr 191 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
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zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 191"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 191” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 191. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 191 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 191? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 191 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk   odczytał uwagę nr 192 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 192"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 192” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 192. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 192 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 192? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 192 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk  odczytał uwagę nr 193 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 193"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 193” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 193. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 193 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 193? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 193 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk  odczytał uwagę nr 194 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 194"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 194” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 194. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 194 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 194? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 194 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk  odczytał uwagę nr 195 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 195"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 195” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 195. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 195 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 195? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 195 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk  odczytał uwagę nr 196 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, oraz konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 196"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 196” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 196. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 196 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 196? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 196 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk  odczytał uwagę nr 197 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 197"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 197” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 197. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 197 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 197? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 197 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 198 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 198"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 198” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 198. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 198 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 198? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 198 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 199 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 199"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 199” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła 
uwagi nr 199. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 199 zawiera załącznik nr 2 do projektu 
uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA. (załącznik nr 13 do 
protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem proponowanego 
uzasadnienia do uwagi 199? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 199 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 200 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 200"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 200” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 200. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 200 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 200? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 200 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 201 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 201"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 201” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 201. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 201 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 201? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 201 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 202 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 202"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 202” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 202. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 202 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 202? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 202 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 203 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 203"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 203” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 203. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 203 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 203? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 203 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 204 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 204"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 204” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 204. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 204 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 204? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 204 jak w załączniku nr 13 do protokołu 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 205 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 205"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 205” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 205. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 205 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 205? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 205 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk ogłosił przerwę w obradach godz. 12.35 do 
12.45. 
Po przerwie na salę obrad nie wrócił radny Karczewski Marcin, Tokar Wiesław. 
Na sali jest obecnych 9 radnych. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk wznawiając obrady po przerwie powiedział, 
że Rada Gminy przystępuje do rozpatrzenia uwag nr 206 „Uwaga w której wnioskujący 
podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w dniach 22 
grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone następująco: 

 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty 

Pierwsze część II A.”  
 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 a)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 b)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 c)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
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emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 c)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 d)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod 
głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 e)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 206 e)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 206 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 f)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 g)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 h)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych. 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 i)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 j)” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 k)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 l)” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 m)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
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część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 n)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 o)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 p)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 q)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 r)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: : inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 s)” –  8 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Mamy tu 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 206 t)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 206 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: : stacji benzynowej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 u)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 v)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 v)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 w) „Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 w)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 



 234

Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 x)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 x)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 y)” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 206 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 206 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 206 z)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 206 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 206 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 206 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 206 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 19 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3617 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 207 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 207"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 207” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 207. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 207 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 207? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 207 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 208 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 208"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 208” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 208. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 208 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 208? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 208 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 209 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 209"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 209” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 209. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 209 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 209? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 209 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 210 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 210"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 210” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 210. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 210 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 210? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 210 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 211 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 211"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 211” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 211. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 211 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 211? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 211 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 212 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 212"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 212” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 212. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 212 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 212? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 212 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 213 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 213"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 213” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 213. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 213 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 213? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 213 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 214 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 214"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 214” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 214. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 214 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
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IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 214? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 214 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 215 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 215"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 215” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 215. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 215 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 215? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 215 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 216 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 216"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 216” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 216. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 216 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 216? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 216 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 217 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 217"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 217” –  8 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 217. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 217 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 217? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 217 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 218 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 218"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 218” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 218. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 218 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 218? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 218 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 219 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 219"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 219” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 219. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 219 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 219? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 219 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 220 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 220"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 220” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 220. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 220 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 220? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 220 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 221 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 221"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 221” –  6 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 221. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 221 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 221? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 221 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 222 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 222"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 222” –  6 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 222. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 222 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 222? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 222 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 223 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A. 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 223"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 223” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 223. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 223 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 223? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 223 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 

 
a) „Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty 

Pierwsze część II A.”  
 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 a)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 b)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 b)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 9 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 c)” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 9 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Tokar Wiesław. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 d)"  - 0 głosów 
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– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 d)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Mamy tu 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 e)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 224 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 f)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 



 244

Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 h)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 i)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 j)” –  7 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 j) zawiera 
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załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 k)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 l)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 m)” –  9 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 n)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 o)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 p)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 10 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 q)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na sesję przybył radny Raczyński Kazimierz. 
Na sali obrad obecnych 11 radnych. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 r)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, któremogą znacząco wpływać na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 s)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Mamy tu 4 rodzaje głosowań, 
następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 224 t)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 224 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 u)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 v)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 w) „Złożona uwaga 
dotyczy ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 w)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 x)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 x)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 y)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 224 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 224 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 224 z)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 224 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 224 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 224 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 224 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 20 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3651 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 225 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 



 251

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 225"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 225” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 225. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 225 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 225? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 225 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 226 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 226"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 226” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 226. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 226 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 226? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 226 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 227 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 227"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 227” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 227. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 227 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 227? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 227 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 228 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 228"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 228” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 228. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 228 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 228? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 228 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 229 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 229"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 229” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 229. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 229 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 229? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 229 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 230 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 230"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 230” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 230. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 230 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 230? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 230 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 231 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 231"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 231” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 231. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 231 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 231? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 231 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 232 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 232"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 232” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 232. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 232 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 232? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 232 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 233 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 233"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 233” –  10 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 233. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 233 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 233? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 233 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 234 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 234"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 234” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 234. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 234 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 234? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 234 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 235 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 235"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 235” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 235. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 235 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 235? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 235 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 236 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
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jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 236"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 236” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 236. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 236 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 236? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 236 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 237 Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 237"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 237” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 237. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 237 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 237? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 237 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 238 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 238"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 238” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 238. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 238 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 238? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 238 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 239 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 239"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 239” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 239. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 239 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 239? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 239 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 240 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 240"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 240” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 240. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 240 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 240? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 240 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 241 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 241"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 241” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 241. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 241 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 241? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 241 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty  
Pierwsze część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 a)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 b)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 b)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 c)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 d)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 e) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 e)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 242 e)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 242 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 f)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 g)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 



 260

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 h)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 i)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 j)” –  8 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 k)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 l)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 m)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 n)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 o)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 p)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: częstotliwości monitoringu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 q)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 r)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 s)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 242 t)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 242 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej .” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 u)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 v)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 w) „Złożona uwaga 
dotyczy: ograniczenia prawa własności.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 w)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 x)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 x)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 

(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 y)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 242 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 242 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 242 z)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 242 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 242 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 242 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 242 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy przystępuje do 
rozpatrzenia uwag z poz. 21 Uwagi wniesione przez osoby fizyczne pismo zarejestrowane w 
dzienniku wpływów pism Urzędu Gminy Miedziana Góra pod poz. 3616 (uwaga złożona do 
projektu planu oraz prognozy oddziaływania na środowisko).:  
Odczytał uwagę nr 243 „Złożona uwaga dotyczy braku rzetelnej oceny wpływu na środowisko 
czynników wywołanych zagospodarowaniem terenów przyległych do terenów objętych 
projektem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, poprzez brak faktycznej 
zapory przez emisjami zanieczyszczeń powietrza, hałasu z terenów objętych projektem planu na 
tereny mieszkaniowe odległe o 20-50 m od planowanej inwestycji w obszarze terenów 
funkcjonalnych oznaczonych symbolami MNU, U2, KD-Z2, KD-GP1 i KD-GP2.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 243"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 243” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 243. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 243 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 243? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 243 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
 Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 244 „Złożona uwaga 
dotyczy braku poddania analizie wpływu nowego zagospodarowania na środowisko człowieka, 
dotyczy to w szczególności budowy dróg, kolei, linii energetycznej wysokiego napięcia 220 
kV.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 244"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 244” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 244. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 244 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 244? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 244 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 245 „Złożona uwaga 
dotyczy położenia terenu objętego projektem planu zagospodarowania przestrzennego w strefie 
zasilania Głównego Zbiornika Wód Podziemnych GZWP nr 417 Kielce i możliwości 
przedostawania się do gruntu zanieczyszczeń.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 245"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 245” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 245. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 245 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 245? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 245 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 246 „Złożona uwaga 
dotycząca braku określenia dopuszczalnych poziomów hałasu poprzez brak określenia 
odpowiednich norm.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 246"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 246” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 246. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 246 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 246? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 246 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 247 „Złożona uwaga 
dotyczy braku istnienia „społecznej presji” na wyznaczenie nowych terenów inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 247"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 247” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 247. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 247 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 247? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 247 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 248 „Złożona uwaga 
dotyczy zmiany lokalnego klimatu, wzrost temperatury spowodowany większą ilością ciepła 
wydzielanego ze spalin energetycznych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 248"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 248” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 248. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 248 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 248? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 248 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 249 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności oparcia prognozy oddziaływania na środowisko na materiałach 
sporządzonych przez Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, takich jak: Program Ochrony 
powietrza i Ochrony Środowiska dla województwa świętokrzyskiego w których w sposób 
klarowny wskazano na konieczność racjonalnego użytkowania zasobów naturalnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 249"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 249” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 249. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 249 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 249? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 249 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 250 „Uwaga dotycząca 
konieczności ochrony lasów w Podkieleckim Obszarze Chronionego Krajobrazu powinny z 
uwagi, że oddalone są od miasta Kielce kilkaset metrów, ora konieczności ochrony lasów w 
odległości do 10 km od aglomeracji miejskiej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 250"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 250” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 250. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 250 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 250? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 250 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 251 „Złożona uwaga 
dotyczy nieodwracalnej degradacji gleb IV i V klasy bonitacyjnej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 251"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 251” –  10 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 251. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 251 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 251? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 251 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 252 „Złożona uwaga 
dotyczy konieczności ochrony czystego powietrza (niedopuszczanie do przekroczenia stężenia 
pyłów zawieszonych w powietrzu PM 10, PM 2,5 benzo(a)piranu czyli czynników szkodliwych 
dla zdrowia wywoływanych miedzy innymi przez pracę silników spalinowych, ścieranie opon i 
hamulców orz nawierzchni drogi, spalania paliw).”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 252"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 252” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 252. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 252 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 252? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 252 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 253 „Złożona uwaga 
dotyczy możliwości pogorszenia stanu zdrowia mieszkańców Gminy Miedziana Góra.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 253"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 253” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 253. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 253 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 253? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 253 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 254 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności projektu planu z planem województwa świętokrzyskiego i informuje, 
że zgodnie z pismem jakim udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego (brak pisma 
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jako załącznika do uwagi) nie jest planowana na odcinku drogi S74 Przełom/Mniów - Kielce 
(droga S7 w Kostomłotach) wraz z obwodnicą Kostomłotów i Miedzianej Góry nie przewiduje 
się budowy węzła KD-GP2.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 254"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 254” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 254. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 254 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 254? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 254 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 255 „Złożona uwaga 
dotyczy braku zgodności treści § 25 ust. 3 i 4 opisowej części projektu planu z treścią graficzną 
projektu planu oraz z treścią Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miedziana Góra z 31 maja 2000 ze zmianami, a ponadto że wykracza 
poza obszar oznaczony jako granica projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 255"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 255” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 255. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 255 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 255? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 255 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 256 „Złożona uwaga 
dotyczy wniosku o wskazanie, skąd pochodzi bardzo silan presja na rozmieszczenie obiektów 
handlowych o powierzchni sprzedaż powyżej 2000 m2, terenów sportowych, przemysłu układu 
komunikacyjnego na obszarze objętym planem oraz czy gmina uwzględniła interesy 
mieszkańców bezpośrednio sąsiadujących z terenami inwestycyjnymi w zakresie powszechnego 
prawa do życia w przyjaznym środowisku: czyste powietrze, hałas poniżej dopuszczalnych 
norm, uporządkowane relacje ładu przestrzennego, bez stałej presji ze strony Organów Gminy w 
zakresie kształtowania środowiska, w którym mieszkańcy żyją oraz wniosku dotyczącego 
spotkania z kręgiem osób lub osobą, która wywiera presję takiego, a nie innego 
zagospodarowania terenu wbrew woli mieszkańców.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
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–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 256"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 256” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 256. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 256 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 256? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 256 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 257 „Złożona uwaga 
dotyczy braku analizy w prognozie oddziaływania na środowisko obiektów z zakresu 
infrastruktury telekomunikacyjnej i sieci szerokopasmowej.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 257"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 257” –  8 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” – 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 257. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 257 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 257? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 257 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 258 „Złożona uwaga 
dotyczy brak zgodności projektu planu ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 258"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 258” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 258. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 258 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 258? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 258 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 259 „Złożona uwaga 
dotyczy braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 259"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 259” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 259. Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 259 zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 259? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 259 jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 „Uwaga w której 
wnioskujący podtrzymuje swoje wcześniejsze uwagi złożone do projektu planu wyłożonego w 
dniach 22 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 roku. Powyższe uwagi zostały rozpatrzone 
następująco: 
a) Złożona uwaga dotyczy: nierzetelności prognozy sporządzonej do mpzp Kostomłoty Pierwsze 
część II A.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 a)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 a)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 a). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 a) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 a)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 a) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 b) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego na podstawie jakich danych stwierdza się w prognozie, że na terenach 
inwestycyjnych „ruch samochodów osobowych i ciężarowych nie będzie na tyle duży, że nie 
będzie znacząco wpływał na środowisko”.  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 b)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 b)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 b). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 b) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 b)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 b) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 c) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że nie przedstawiono, w prognozie aktualnych wyników badań poziomu hałasu 
emitowanego przez ruch pojazdów drogą nr 74 wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, aby był punkt odniesienia do oceny i prognozy stopnia zanieczyszczenia klimatu 
akustycznego przez planowane obiekty inwestycyjne.” 
 Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 c)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 c)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 c). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 c) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 c)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 c) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 d) „Złożona uwaga 
dotyczy: Spadku terenu objętego projektem planu następuje w kierunku wschodnim, czyli 
mieszkańców i właścicieli działek ul. Kieleckiej i wynosi 2,9% a nie 2%, zatem m.in. wody 
opadowe zanieczyszczone smarami, olejami, środkami utrzymania zimowego dróg, ścieki po 
utwardzonych powierzchniach będą spływać naturalnie w naszym kierunku. W jaki sposób 
zaplanowano odwodnienie terenu w trakcie realizacji i eksploatacji zadań inwestycyjnych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 d)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 d)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 d). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 d) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 d)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 d) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 260 e) Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że należało wskazać, jaki rodzaj przemysłu ma być ulokowany oraz jakie 
materiały będą składowane na terenach przeznaczonych do składowania.” 
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 e)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 e)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 260 e)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 260 e). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 e) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 e)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 e) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 f) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego dlaczego ulokowano stację benzynową i drogi wewnętrzne na terenach ONO 
ochrony wód gruntowych, skoro taka zabudowa nie jest wskazana na takich terenach.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 f)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 f)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 f). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 f) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 f)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 f) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 g) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego, że wszystkie układy komunikacyjne powinny znajdować się na terenach 
prywatnego inwestora.” 

Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 g)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 g)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 g). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 g) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 g)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 g) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 h) „Złożona uwaga 
dotyczy: tego czy to, co jest już teraz zaprojektowane rozwiązanie komunikacyjne, będzie 
wymuszało rozwiązanie komunikacyjne w drugiej części (np. część II B).  
Jeśli tak, to nie wyrażamy na to zgody, biorąc pod uwagę konstytucyjne prawo własności, które 
jest nad prawem planistycznym.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 h)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 h)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 h). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 h) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 h)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 h) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 i) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku spełnienia przez projekt wymogów określonych w art. 1 ust. 2 ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (tj. ładu przestrzennego w Podkieleckim 
Obszarze Krajobrazu Chronionego), poprzez brak ustalenia, w projekcie planu, gabarytów 
planowanej zabudowy „kompleksu handlowego” i obiektów przemysłowych składowych.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 i)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 i)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 i). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 i) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 i)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 i) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 j) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanej budowy ekranów dźwiękochłonnych wzdłuż ul. Kieleckiej w Kostomłotach 
Pierwszych, jako zabezpieczenia przed hałasem.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 j)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 j)” –  8 głosów „za” 
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– „kto się wstrzymał” - 3 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 j). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 j) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 j)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 3 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 j) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 k) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wskazania na jakich terenach i jakiego rodzaju zaplanowane inwestycje znacząco 
będą wpływać na środowisko i braku wskazania co oznacza termin „znacząco” i od jakich 
mierników są one liczone - § 12 projektu planu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 k)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 k)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 k). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 k) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 k)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 k) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 l) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 l)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 l)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 l). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 l) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 l)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 l) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 m) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku wyłożenia prognozy skutków finansowych uchwalenia mpzp część II A.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
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(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 m)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 m)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 m). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 m) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 m)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 m) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 n) „Złożona uwaga 
dotyczy: braku odpowiedzi na pytania, które zostały zgłoszone pisemnie na dyskusje publiczną 
w dniu 8 stycznia 2015 roku.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 n)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 n)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 n). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 n) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 n)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 n) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 o) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 o)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 o)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 o). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 o) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 o)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 o) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 p) „Złożona uwaga 
dotyczy: prognozy oddziaływania na środowisko.”  
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Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 p)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 p)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 p). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 p) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 p)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 p) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 q) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 q)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 q)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 q). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 q) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 q)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 q) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 r) „Złożona uwaga 
dotyczy: rozwiązań komunikacyjnych.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 r)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 r)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 r). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 r) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 r)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 r) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 s) „Złożona uwaga 
dotyczy: inwestycji, które mogą znacząco wpływać na środowisko.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 s)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 s)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 s). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 s) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 s)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 s) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  odczytał uwagę nr 260 t) „Złożona uwaga 
dotyczy: planowanych usług, przemysłu i obszarów składowania.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona w części przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję 
w tej sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Powiedział, że są 4 rodzaje 
głosowań, następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 t)"  - 0 głosów 
–  „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 t)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem w części uwagi nr 260 t)” –  11 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 0 głosów „wstrzymujących się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła w części uwagi nr 260 t). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 t) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 t)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 t) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 u) „Złożona uwaga 
dotyczy: stacji benzynowej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 u)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 u)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 u). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 u) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 u)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 u) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 v) „Złożona uwaga 
dotyczy: niespójności treści dokumentów wyłożonych do publicznej dyskusji, a co za tym idzie 
konieczności powtórzenia procedury planistycznej.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 v)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 v)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 v). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 v) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 v)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 v) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 w) „Złożona uwaga 
dotyczy: ograniczenia prawa własności.”  
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 w)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 w)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 w). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 w) 
zawiera załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – 
część IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za 
przyjęciem proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 w)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 w) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 x) „Złożona uwaga 
dotyczy: konsultacji w celu wyeliminowania negatywnych skutków zagospodarowania terenu.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 x)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 x)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 x). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 x) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 x)? 
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                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 x) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 y) „Złożona uwaga 
dotyczy: analizy zagrożenia wodami opadowymi.” 
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 y)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 y)” –  9 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 2 głosy „wstrzymujące się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 y). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 y) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 y)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 y) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Boguslaw Sobczyk odczytał uwagę nr 260 z) „Złożona uwaga 
dotyczy: sporządzenia projektu planu dla części Wsi Kostomłoty Pierwsze.”   
Poinformował, że uwaga jest nieuwzględniona przez Wójta Gminy. Otworzył dyskusję w tej 
sprawie. W związku z brakiem głosów zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie: 
(W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych): 
–  „kto jest za uwzględnieniem uwagi nr 260 z)"  - 0 głosów 
– „kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 260 z)” –  10 głosów „za” 
– „kto się wstrzymał” - 1 głos „wstrzymujący się”               
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy nie uwzględniła uwagi nr 260 z). Proponowane uzasadnienie do uwagi nr 260 z) zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część 
IIA. (załącznik nr 13 do protokołu). Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem 
proponowanego uzasadnienia do uwagi 260 z)? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła treść uzasadnienia do uwagi nr 260 z) jak w załączniku nr 13 do protokołu. 
 
Na salę obrad wrócił radny Karczewski Marcin. 
 
Przewodniczacy Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Rada Gminy zakończyła 
rozpatrywanie uwag zgłoszonych w trakcie pierwszego i drugiego wyłożenia projektu m.p.z.p. 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze część IIA do publicznego wglądu. Do projektu uchwały jest 
załącznik nr 3 – Rozstrzygnięcie Rady Gminy Miedziana Góra w sprawie sposobu realizacji 
zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań 
własnych gminy oraz zasad ich finansowania, odczytał treść załącznika, a następnie poddał pod 
głosowanie – kto jest przyjęciem załącznika nr 3 do projektu uchwały w sprawie m.p.z.p. 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze część IIA? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczacy Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że rada Gminy przyjęła treść ww. 
załącznika. Następnie poprosił o odczytanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie gminy Miedziana 
Góra – część IIA. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze na terenie 
gminy Miedziana Góra – część IIA. 
 
W trakcie czytania projektu uchwały na sesję przybyli radni Rogula Piotr i Sławski Damian. 
Na sali obrad obecnych 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
wraz z załącznikami od nr 1 do nr 3. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/53/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 
14 do protokołu). 
               
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy w 2015 r. był omówiony na posiedzeniach Komisji w dniu 22 czerwca 
2015 r.  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omówiła proponowane zmiany jak w uzasadnieniu do 
projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale nr III/8/14 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 r. w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok  wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
wraz z załącznikami. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/54/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 
15 do protokołu). 
               
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
zmian w wieloletniej prognozie finansowej był omówiony na posiedzeniach Komisji w dniu 22 
czerwca 2015 r. Spytał, czy są jeszcze pytania, czy należy coś wyjaśnić? W związku z brakiem 
pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 
w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2015 - 2029 wraz z 
załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
wraz z załącznikami. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/55/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 
16 do protokołu). 
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Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Miedziana Góra do roku 2025” wraz z załącznikiem był 
omówiony na posiedzeniu komisji w dniu 23.06.br. Spytał, czy są pytania? W związku z 
brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Miedziana Góra do roku 2025”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
wraz z załącznikiem. 
           Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 14  głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/56/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
powołania Zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2016 – 2019 omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 22.06.br. 
Ustalono, że w skład zespołu będzie wchodzić 3 radnych i 2 pracowników Urzędu Gminy w 
Miedzianej Górze, zgłoszono kandydatury radnych Korczyńskiego Mariana i Podsiadło Marka, 
którzy wyrazili zgodę. Poprosił o uzupełnienie składu osobowego zespołu.  
                                Zgłoszono radnego Piotra Rogulę, który wyraził zgodę. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek zgłosił Sekretarza Gminy Leszka Michalskiego i insp. Halinę 
Żelazną, osoby wyraziły zgodę. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są inne zgłoszenia? W projekcie 
uchwały jest zapis o pełnieniu funkcji przewodniczącego zespołu. Proponuje, żeby zespół 
ukonstutuował się na pierwszym posiedzeniu. W związku z brakiem zgłoszeń innych kandydatur  
i uwag do sposobu wyboru przewodniczącego zespołu poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników do sądów powszechnych 
na kadencję 2016 – 2019. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/57/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych omówiono na 
posiedzeniu Komisji w dniu 23.06.br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych z 
nieruchomości niezamieszkałych. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/58/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 
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Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie 
powołania Rady Seniorów Gminy Miedziana Góra oraz nadania jej statutu był omówiony na 
posiedzeniach Komisji w dniu 22.06.br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań 
poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
powołania Rady Seniorów Gminy Miedziana Góra oraz nadania jej statutu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/59/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 
20 do protokołu). 
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę Nr XII/82/11 z dnia 30.11.11r. omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 22.06.15 r.. 
Czy są  pytania w tej sprawie? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały zmieniający 
uchwałę Nr XII/82/11 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30 listopada 2011 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/60/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 
 
Ad. 22. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że wpłynęły 2 wnioski od 
Kapituły o przyznanie statuetek „Miedziar” dla ks. dr. Mirosława Cisowskiego i pana Ryszarda 
Żelaznego. Poprosił o odczytanie „Wniosków”. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek zapoznał z treścią „Wniosku” o przyznanie 
statuetki „Miedziar” dla ks. dr Mirosława Cisowskiego (stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 
Następnie odczytał „Wniosek” o przyznanie statuetki „Miedziar” dla p. Ryszarda Żelaznego 
(stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyznania statuetek „Miedziar”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały 
. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/61/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
 
Ad. 23. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że wpłynęła skarga na 
działalność Wójta Gminy od Państwa Barbary Moćko, Anity Zarychta i Norberta Moćko 
dotycząca zatwierdzenia projektu podziału gruntów oraz dalszego prowadzenia sprawy 
odszkodowania za wywłaszczenie. Sprawą zajmowała się Komisja Rewizyjna i przygotowała 
projekt uchwały w tej sprawie. Udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula powiedział iż m.in. wpłynęła skarga na 
działalność Wójta Gminy i chodzi o to, że Państwo będący w sporze z Gminą nie mogą uzyskać 
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odszkodowania za grunt przejęty pod drogę. Spór dotyczy wysokości odszkodowania. 
Postępowanie w tej sprawie prowadzi Starostwo Powiatowe w Kielcach. Wójt korzystał z 
uprawnień procesowych i dbał o budżet gminy. Skarżący mają rację, zwracając na czas trwania 
postępowania, ale w tym trybie nie można skarżyć Wójta, bo jest stroną postępowania. Komisja 
Rewizyjna stwierdza, że skarga powinna być odrzucona z przyczyn proceduralnych. 
Pani Barbara Moćko powiedziała m.in. przez 3 lata próbuje wywalczyć odszkodowanie i szła 
na ustępstwa. Omówiła w skrócie cały tok załatwiania tej sprawy.  Sprawa ciągnie się od 2003 r. 
i do dnia dzisiejszego nie jest załatwiona, odszkodowania nie wypłacono. Uważa, że są rażące 
naruszenia ze strony Urzędu Gminy w stosunku do ich osób. Przedstawiła proponowane 
rozwiązanie tej sprawy przez Urząd. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula powiedział, że skarga tego typu nie pasuje 
do prowadzonej procedury. Nie można rozważać stanów przyszłych. Jest Pani w sporze z 
Wójtem i to rozstrzygnie Starostwo. Komisja nie znalazła nic, żeby Wójt działał niezgodnie z 
prawem. Odpowiedzialność za kondycję finansową gminy ponosi Wójt. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk uważa, że należy rozpatrzyć skargę na 
Wójta. W dniu dzisiejszym Rada Gminy na pewno nie rozstrzygnie tej sprawy. Musi być wola 
obu stron, żeby rozwiązać tą sytuację. 
Radny Rafał Micigolski uważa, że Rada Gminy nie może podejmować decyzji do czasu 
rozstrzygnięcia postępowania w tej sprawie przez Starostwo. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula stwierdził, że skarga zasygnalizowała 
problem. 
Z-ca Kier. ref. Katarzyna Kozieł powiedziała m.in. Wójt wszczął postępowanie w celu 
uchylenia wydanej decyzji na podział nieruchomości, sprawy przeciągnęły się, bo były rozmowy 
z Radcą Prawnym. W trakcie wpłynęło pismo od Państwa do Urzędu, że nie wyrażają zgody na 
uchylenie decyzji. Szerzej omówiła tok postępowania w tej sprawie. 
Radny Kazimierz Raczyński stwierdził, że należy doprowadzić do kompromisu, bo strony 
muszą wypracować jakieś wyjście z tej sytuacji. Nie wie, dlaczego został zabrany grunt pod 
drogę, skoro był grunt gminny, żeby była droga. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek poinformował o prowadzonych rozmowach z Panią Moćko w 
tej sprawie, nowy podział nieruchomości będzie wykonany na koszt Gminy, ale musiał to 
skonsultować z Prawnikami, czy możemy tak postąpić. Prawnicy sprawdzili i można wszcząć 
postępowanie na podział nieruchomości, koszty po stronie Gminy. W ramach odszkodowania 
Gmina dokona podziału nieruchomości zgodnie z Państwa życzeniem, koszty po stronie Gminy, 
pod warunkiem, że będzie zgoda Państwa na taki sposób rozwiązania tej sprawy. 
Pani Barbara Moćko powiedziała, że zgodzą się na załatwienie tej sprawy w taki sposób, jaki 
proponuje Gmina, zgodnie z wypowiedzią Zastępcy Wójta. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są pytania dot. skargi. W 
związku z brakiem pytań, odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Wójta Gminy Miedziana Góra. Powiedział, że uzasadnieniem do rozpatrzenia skargi jest 
załącznik do projektu uchwały, następnie poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 
14 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr VII/62/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 
25 do protokołu). 
 
Ad. 24. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że 6 września br. będzie 
referendum ogólnokrajowe, w myśl obowiązujących przepisów dotyczących podziału gminy na 
obwody głosowania, jeden z naszych obwodów przekroczył liczbę 3 tys. mieszkańców i musi 
być podzielony. Decyzja w formie uchwały rady gminy musi być podjęta do 23 lipca br. W 
związku z tym kolejna sesja odbędzie się jeszcze w miesiącu lipcu br. 
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Sekretarz Gminy Leszek Michalski powiedział m.in. obwód głosowania obejmujący sołectwa 
Ciosową i Miedzianą Górę przekroczył liczbę 3 tys. mieszkańców. Koszty urządzenia nowego 
lokalu wyborczego są po stronie Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Kielcach. Gmina 
otrzyma środki na ten cel. Poprosił o rozważenie tego problemu i zgłoszenie propozycji w miarę 
krótkim terminie, może być kilka koncepcji. Rada Gminy zdecyduje w formie uchwały o 
sposobie podziału Gminy na obwody głosowania. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zwrócił się do Radnych o zgłoszenie swoich 
propozycji w możliwie krótkim terminie. 
 
Ad. 25. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są pisemne interpelacje. 
                W związku z brakiem pisemnych interpelacji przystąpiono do dalszej części obrad. 
 
Ad. 26. 
Radny Wiesław Tokar poprosił o załatanie dziur na ul. Zagórskiej i Słonecznej. 
Radny Kazimierz Raczyński  - kiedy ruszą inwestycje na terenie Gminy, bo dużo obiecywało 
się? Miała być trybuna na boisku w Ćmińsku i czy będzie? W gazetce gminnej nie ma żadnych 
informacji nt. inwestycji. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek powiedział m.in. poszły przetargi na drogi, ale procedury 
trwają. Skierowano zapytania związane z przystankami autobusowymi. Rozpoczęto procedurę w 
sprawie kanalizacji w Tumlinie. 
Radny Marian Korczyński – objechano drogi na terenie Gminy i nie znalazła się nakładka 
asfaltowa na ul. Młodej. Nie ma rowu przy ul. Świętojańskiej. 
Pani Bernarda Goraj powiedziała, żeby zapisać w protokole sesji godzinę zakończenia obrad i 
godzinę podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze – część IIA, według niej uchwałę podjęto o godz. 15.15. Zwróciła 
się do Wójta - wnosiła o przekazanie kserokopii prognozy skutków finansowych tego planu i nie 
otrzymała. Czy dzisiaj może otrzymać ten dokument? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Kostomłoty Pierwsze jest prognoza skutków finansowych planu. W poniedziałek w 
godzinach pracy Urzędu Pani Goraj może zapoznać się z tym dokumentem. Następnie zwrócił 
się do radnego Damiana Sławskiego, czy oczekuje pisemnej odpowiedzi na pismo złożone w 
sekretariacie Urzędu dot. wiat przystankowych, bo była mowa o przystankach na sesji. Następnie 
zaprosił wszystkich na festyn gminny w dniu 28.06.br. i zwrócił się do radnych o pomoc podczas 
festynu, w szczególności zajęcia się osobami zaproszonymi na festyn. 
Radny Damian Sławki – pismo dotyczące przystanków było złożone wcześniej, zna już 
odpowiedź i nie ma potrzeby udzielania odpowiedzi pisemnej. 
 
Ad. 27. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku obrad, 
podziękował wszystkim za udział i zamknął VII sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Obrady zakończyły się w dniu 26 czerwca 2015 r. o godz. 16.25. 
 
 
             Protokolant                            Sekretarz                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
           Halina Żelazna                     Rafał Micigolski                           Bogusław Sobczyk 
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